
Стенограма до протоколу допиту підозрюваною Антоненко А.С. 02.10.1971 
рокуд. народження від 28.12.2019! і в кримінальному провадженні 
№ ЇЖ І 6 Г00000001206" від'20.077201 бИа ознаками кримінального правопорушення 
передбаченого ч. З ст. 28, п.п. 5,12 ч. 2 ст. 115 КК України.

Слідчий Катинський О  Я . :  Двадцять восьме грудня дві тисячі 
дев’ятнадцятого року, час, дванадцята година двадцять хвилин. Я старший слідчий 
в особливо важливих справах Головного слідчого управління Національної поліції 
України підполковник поліції Катинський Олексій Ярославович, в ході здійснення 
досудового розслідування в кримінальному провадженні 12016100000001206 за 
ознаками вчинення кримінального правопорушення передбаченого ч. Зет. 28, 
п.п. 5, 12, ч. 2 ст. 115 у приміщенні слідчої кімнати № 19 ІТТ ГУНП в м. Києві, за 
адресою: м. Київ, провулок Косогірний, 7 проводжу допит підозрюваного, 
представтесь будь-ласка.

Підозрюваний Антоненко А.С.: Антоненко Андрій Сергійович, другого, 
десятого, сімдесят першого року народження, м. Київ, вул. Старовокзальна, 7-В, 
кв. 23--------- —  —

Слідчий Катинський О.Я.: Допит проводиться в присутності співробітника 
Департаменту карного розшуку, який діє на підстав доручення, уповноважений в 
порядку статті сорок КПК України.

. .Співробітник Департаменту карного розшуку: Головний
оперуповноважений ДКР НП України Білик Сергій Вікторович.

Слідчий Катинський О.Я.: Слідча дія проводиться за участі захисника 
підозрюваного, будь-ласка представтесь.

Захисник підозрюваного Антоненка А.С.: Галиченко Віталій Михайлович, 
представляю інтереси на підставі договору про надання правової допомоги, адреса: 
м. Харків, вул. Героїв Праці, 12-Б, кв. 142.

(В подальшому старший слідчий особливо важливих справ Головного 
слідчого управління Національної поліції України підполковник поліції 
Катинський О .Я. повідомляє учасників слідчої дії, про те, що її хід буде 
фіксуватись технічними засобами, а саме за допомогою проведення відеозапису та 
вказує технічні характеристики записуючого пристрою та носія інформації на який 
безпосередньо і здійснюється запис слідчої дії, після чого роз’яснює права та 
обов’язки учасників слідчої дії).

. .(Після роз’яснення старшим слідчим особливо важливих справ Головного 
слідчого управління Національної поліції України підполковником поліції 
Катинський О .Я. прав та обов’язків учасникам, захисник підозрюваного перед 
безпосереднім проведенням слідчої дії вніс клопотання, щодо можливості 
ознайомлення з матеріалами кримінального провадження, організації огляду 
скіпальної сторінки «РасеЬоок» Антоненка А.С., та проведення слідчого 
експерименту з підозрюваним).

Також, захисник підозрюваного Антоненка А.С. повідомив перед початком 
слідчої дії, що показання підозрюваний Антоненко буде відображати крім усного 
висловлення власноручно, письмовим текстом.

Підозрюваний Антоненко А.С.: Так точно.



'і д

Слідчий Катииський О.Я.: Число, місяць, рік народження?
І Підозрюваний Антоненко А.С.: Друге, десяте, тисяча дев’ятсот сімдесят 
перший рік.

Слідчий Катинський О.Я.: Де народились?
Підозрюваний Антоненко А.С.: Київ.
Слідчий Катинський ОЛ.: Національність?
Підозрюваний Антоненко А.С.: Українець.
Слідчий Катинський О.Я.: Громадянство?
Підозрюваний Антоненко А.С.: Україна.

1 Слідчий Катинський О А : Освіта?
Підозрюваний Антоненко А.С.: Середня-спеціальна, в наступному році буде 

вища.
Слідчий Катинський О .Я.: Студент якого курсу?
ф  Антоненко А.С.: Четвертого курсу.
Слідчий Катинський ОЛ.: Вуз який?
Підозрюваний Антоненко А.С.: Поплавського, міжнародне право.
Слідчий Катинський ОЛ.: Де офіційно працюєте?
Підозрюваний Антоненко А.С.: Офіційно військовослужбовець сил 

спеціальних операцій.
Слідчий Катинський ОЛ.: При міністерстві оборони України?
.Підозрюваний Антоненко А.С.: Так.
Слідчий Катинський ОЛ.: Посада яка?
Підозрюваний Антоненко А.С.: Штаб-сержант прес-служби командування

ссо.
. -Слідчий Катинський ОЛ.: Фактично проживаєте?

Підозрюваний Антоненко А.С.: Старовокзальна 7-В, квартира 23.
Слідчий Каіинсьш йОЛ.г З
Підозрюваний Антоненко А.С.: Я адресу навіть і не пам’ятаю.
Слідчий Катинський ОЛ.: Адреса електрона є?
Підозрюваний Антоненко А.С.: «ШйтазіаЮпеу(^таі1сот>>
Слідчий Катинський О.Я.: Раніше судимі?
Підозрюваний Антоненко А.С.:Ні.
Слідчий Катинський ОЛ.: Депутатом являєтесь?
Підозрюваний Антоненко А.С.: НІ.
(В подальшому старший слідчий особливо важливих справ Головного 

слідчого управління Національної поліції України підполковник поліції 
Катинський О.Я. повідомляє номер кримінального провадження рамках якого 
відбувається слідча дія, та запитує чи зрозумілі підозрюваному Антоненку А.С. 
його- права. Антоненко А.С. засвідчує, що йому все зрозуміло).

Слідчий Катинський ОЛ.: Коли і де Ви народились, хто Ваші батьки, їх рід 
зшить, освіта, колишні місця роботи, чим займаються на даний час?

Підозрюваний Антоненко А.С.: Я  народився в місті Києві, другого десятого, 
жовтня, тисяча дев’ятсот сімдесят першого року. Мати, Ляшенко Євгенія 
Вікторівна, народилася в Києві, дванадцяте жовтня, п’ятдесят другий рік. Вона 
зараз працює..., я не пам’ятаю посаду, масажист в інституті Єтражеско, до цього 
працювала в судово-медичній експертизі на Оранжерейній.



Оперативний працівник ДКР НП України: Де мати на даний час проживає?
Підозрюваний Антоненко А.С.: Окремо, на Соломинці, на Чоколівці.
Оперативний працівник ДКР МІХ України: Ви не знаєте точно де?
Підозрюваний Антоненко А.С.: Я  знаю, я адресу точну не пам’ятаю, я ж там 

неживу.
Слідчий Катинський О.Я.: Тобто основні тези, що будуть стосуватись 

акценту доказової бази або спростування доказів.
Підозрюваний Антоненко А.С.: Батько, Антоненко Сергій Олексійовичами з 

¥ ш  не живемо з одна тисяча дев’ятсот сімдесят шостого року, мати розлучена, чи 
Десяте чи одинадцяте серпня, теж п’ятдесят другого року, я напишу, одинадцяте 
серпня. Серпень це у восьмий. Де він, що він я не маю заявления.

Слідчий Катинський О.Я.: Чим він займався, якісь спеціальності мав?
Підозрюваний Антоненко А.С.: У нього?
Слідчий Катинський ОЛ.: Так.
Підозрюваний Антоненко АХ.: Мені було шість років коли вони розвелись.
Слідчий Катинський ОЛ.: Стосунків жодних не підгримували?
Підозрюваний Антоненко А.С.: Ні.
Слідчий Катинський ОЛ.: Назвіть місця Вашого проживання за все життя 

зазначаючи конкретний період часу. Можете російською.
Підозрюваний Антоненко А.С.: Коли був малий на вулиці Желябова, 

тридцять. Ну це ми з народженнятамжили.
Слідчий Катинський О Л .: Желябова?
Підозрюваний Антоненко А.С.: Так.
Слідчий Катинський О.Я.: В Києві?
Підозрюваний Антоненко А.С.: Так. Десять, квартира тринадцять. До 

вісімдесятого року. Друге, Олеся Гончара, ну тоді ще Чкалова, але напишу Олеся 
Гончарадвадцять вісім «Б» квартира, 14.

Слідчий Катинський О.Я.: Двадцять вісім «Б» квартира чотирнадцять?
Підозрюваний Антоненко А.С.: Так точно. З вісімдесятого..., так.
Слідчий Катинський ОЛ.: Фактичного проживання.
Підозрюваний Антоненко А.С.: До дві тисячі шостого року, по дві тисячі 

шостий рік.
Оперативний працівник ДКР НП України: А цю адресу Ви, ну дві тисячі 

шостий рік, Ви її відвідували, ні?
Підозрюваний Антоненко А.С.: Ну до матері приїздив, ну я ж там не жив, я 

жив на Старовокзальній.
Оперативний працівник ДКР НП України: Ні, ну все одно відвідували 

адресу?
Підозрюваний Антоненко А.С.: Так.

^ Слідчий Катинський ОЛ.: Періодично могли відвідувати адресу?
Підозрюваний Антоненко А.С.: Ну, раз в три тижні, а...зараз, я викладав в 

музичній школі, у мене окремий був клас, тобто вівторок-четвер, можливо в 
неділю у мене були приватні уроки в школі.

Оперативний працівник ДКР НП України: Це поруч з цією адресою, так?
Підозрюваний Антоненко А.С.: Це безпосередньо за цією адресою.
Оперативний працівник ДКР НП України: Це вдома у матері.



Підозрюваний Антоненко А.С Так точно.
Оперативний працівник ДКР НП України: А там в квартирі ще хтось 

проживає?
Слідчий Катинський О Л.: Це комунальна квартира повністю.
Оперативний працівник ДКР ІШ України: Скільки там сімей?
Підозрюваний Антоненко А.С.: Там було три сім’ї. На початку ще було 

шість наскільки я пам’ятаю.
Оперативний працівник ДКР НП України: Скільки там кімнат?
Підозрюваний Антоненко А.С.: Зараз. П’ять сімей, раз, два, три, чотири, 

п’ять. П’ять кімнат. І це саме класична «комуналка», де п’ять дзвоників, повна 
кухня стола, ну типу у кожного свій стіл і у кожного свій куточок.

Оперативний працівник ДКР НП України: У Вас одна кімната була?
Підозрюваний Антоненко А.С.: Спочатку одна. Ми жили в одній кімнаті 

всією родиною, а потім...
Оперативний працівник ДКР НП України: Вся родина, це Ви, мати...
Підозрюваний Антоненко А.С.: Я, мати і брат і вітчим, з вітчимом теж мати 

давно розвелася тому... у зараз я точно скажу, десь вісімдесят дев’ятому виїхала 
одна сім’я і нам приєднали маленьку кімнатку дев’ять метрів, і саме там я викладав 
музику, ось. А ті сім’ї  що там були, ну типу решта лишилась, і до крайнього 
моменту продажу квартири, всі...

Оперативний працівник ДКР НП України: А продаж квартири це в якому 
році?

Підозрюваний Антоненко А.С.: В сімнадцятому наче.
Оперативний працівник ДКР НП України: Хто придбав знаєте?
Підозрюваний Антоненко А.С.: Не знаю.
Оперативний працівник ДКР НП України: Це виходить частинами, 

частину продала Ваша мати, частину....
Підозрюваний Антоненко А.С.: Саме так.
^  Катинський ОЛ.: Але одній особі?
Підозрюваний Антоненко А.С.: Одній особі. Я з дві тисячі шостого мешкаю 

у дружини.
Оперативний працівник ДКР НП України: Періодично відвідували матір?
Підозрюваний Антоненко А.С.: Ну так, так. У мене були заняття і діти 

приходили.
Слідчий Катинський ОЛ.: Якого року народження брат.
Підозрюваний Антоненко А.С.: Брат.
Слідчий Катинський ОЛ,: Прізвище ім’я по батькові?
Підозрюваний Антоненко А.С.: 3 дві тисячі шостого на Старовокзальній 7-В, 

квартира двадцять три, з дві тисячі шостого по теперішній час. Брат, Ляшенко, ну 
ю матері.

Слідчий Катинський ОЛ.: У Вас прізвище батька.
Підозрюваний Антоненко А.С.: Так, а у Дениса теж батька, тільки вітчима. 

Денис Олександрович, двадцять восьмого, дванадцятого, вісімдесятого року. Він 
музикант, ді-джей, пишу прошо музикант.

Слідчий Катинський ОЛ.: Всі творчі.
Підозрюваний Антоненко А.С.: Так, у нас вся родина творча.



и Оперативний працівник ДКР НП України: 3 матір’ю проживає?
Підозрюваний Антоненко А.С.: Так, з матір’ю. Музикант, ді-дже, якось у нас 

так склалось, що всі...
Оперативний працівник ДКР НП України: А з дві тисячі сьомого Ви 

мешкаєте...
Підозрюваний Антоненко А.С.: 3 шостого.
Оперативний працівник ДКР НП України: 3 шостого на Старовокзальній?
Підозрюваний Антоненко А.С.: Так точно, саме так.
Оперативний працівник ДКР НП України: А тут хто крім Вас?
Підозрюваний Антоненко А.С.: Дружина, її мати, брат, його дружина, його 

двоє дітей, мої двоє дітей.
Слідчий Катинський О.Я.: Де Ви навчалися в загальноосвітній школі, чи 

здобували Ви освіту після школи, в який саме період?
Підозрюваний Антоненко А.С.: До вісімдесятого року навчався в вісімдесят 

другій середній школі імені Шевченка, це там де по місцю проживання між 
Желябова і метро «Жовтнева», зараз це «Берестейська». Із вісімдесятого року до 
кінця навчався в сорок дев’ятій школі, це в дворі, ну там типу, вона рахується 
вулиця Ярів Вал, ну там в дворі...

Слідчий Катинський ОЛ .: Це вже Ярославів Вал, поруч із Старовокзальною,
так?

Підозрюваний Антоненко А.С.: Ні, Гончара. По вісімдесят восьмий рік 
закінчив десять класів і в тому ж році вступив в Київське училище культури по 
фаху диригент хору і в дев’яностому році закінчив.

Слідчий Катинський ОЛ,: Коли Ви встугшли до Поплавського?
Підозрюваний Антоненко А.С.: До Поплавського я вступив чотири роки 

назад.
Слідчий Катинський ОЛ.: На заочну форму навчання?
Підозрюваний Антоненко А.С.: Так, по фаху.
Слідчий Катинський ОЛ.: ІСфист.
Підозрюваний Антоненко А.С.: По фаху кафедра журналістики та 

міжнародного права, ну а по фаху я юрист. В наступному році маю закінчити.
Слідчий Катинський ОЛ.: Чи відвідували Ви за період життя гуртки, курси, 

факультативні заняття, семінари, тощо?
Підозрюваний Антоненко А.С.: Спортивні гуртки?
Слідчий Катинський ОЛ.: Так.
Підозрюваний Антоненко А.С.: Я просто по рокам не пам’ятаю, з самого 

дитинства?
Слідчий Катинський ОЛ.: Приблизно.
Підозрюваний Антоненко А.С.: В період з першого по третій клас музична 

н*кола № 5, далі в період з третього класу по восьмий музична школа № 2, потім 
нічим не займався, закінчував школу, а потім уже музичне училище.Стоп.

Слідчий Катинський ОЛ.: Спортивні гуртки.
Підозрюваний Антоненко А.С.: Спортивні гуртки. В період з дев’яносто 

п’ятого по двохтисячний рік, пишу в лапках з перервами, «Гермес».
Оперативний працівник ДКР НП України: 3 якого року Ви в «Гермесі» 

були?



Підозрюваний Антоненко А.С.: 3 дев’яносто п’ятого по двохтисячний рік з 
перервами.

Оперативний працівник ДКР НП України: В якому «Гермесі»?
Підозрюваний Антоненко А.С.: На Дмитріївській в Михайловича.
Оперативний працівник ДКР НП України: Ви тільки тренувались там?
Підозрюваний Антоненко А.С.: Так, я не працював в «канторі».
Оперативний працівник ДКР НП України: Не працювали?
Підозрюваний Антоненко А.С.: В «Едемо» я не працював. Ви це хотіли 

^читати, так?
Оперативний працівник ДКР НП України: Так. А взагалі серед Ваших 

знайомих...
Підозрюваний Антоненко А.С.: «Гермес», потім наче нічого, ну так просто, 

«тринажерки».
Оперативний працівник ДКР НП України: Я по іншому сформулюю 

питання. З тими людьми, які тренувались в «Гермесі» в період шістнадцятий, та на 
сьогоднішній рік, Ви спілкуєтесь, підтримуєте, якісь відносини? Якщо підтримуєте 
то з ким?

Захисник підозрюваного Антоненка А.С.: Знову є таки пане слідчий яке це 
має відношення, якщо Ви вважаєте що це має відношення до справи...

Слідчий Катинський ОЛ.: Я вважаю, що на це питання варто відповіти.
Захисник підозрюваного Антоненка А.Є.: Ви вважаєте, що це має 

відношення до справи?
Підозрюваний Антоненко А.С.: Так.
Захисник підозрюваного Антоненка А.С.: Слідчий наполягає.
Слідчий Катинський ОЛ.: Так, я думаю, що воно фактично не думаю, що 

погіршить стан підозрюваного або в якомусь ракурсі обмежить його права.
Захисник підозрюваного Антоненка А.С.: Я бачу, що воно не має

відношення до справи.
Оперативний працівник ДКР НП України: Чому не має відношення?
Слідчий Катинський ОЛ.: Давайте небудемо дискутувати. Продовжимо.
Підозрюваний Антоненко А.С.: Ну наче ні, так щоб так, щоб таких 

спілкувань не має. Ну різні інтереси, ну те, се. Ну далі вже, десь з одинадцятого 
року. Зараз я вже не пам’ятаю. Ну зараз з дванадцятого року «Київ» (далі фраза 
звучить не чітко) типу боротьба

■-;Слідчяй Катинський ОЛ.: «Київ-ММА Академія»?
Підозрюваний Антоненко А.С.: Так.
Слідчий Катинський ОЛ.: Ну зазначте.
Підозрюваний Антоненко А.С.: По цей час, ну так з періодичністю, також 

напишу з періодичністю.
Слідчий Катинський ОЛ.: Так звичайно. Фактичну картину відображайте.
Підозрюваний Антоненко А.С.: Хоча я там вже рік не був.
Слщчий Катинський ОЛ.: Де сам Ви працювали за весь період часу, за яким 

спеціальностями та на яких осадах?
Захисник підозрюваного Антоненка А.С.: Знову ж таки, пане слідчий а яке 

це має відношення до справи? По факіу я чому ці питання зараз задаю. По цьому 
допиту я буду писати скаргу, щодо, зараз задають питання слідчий і оперативний



працівник, якщо я не помиляюсь повинен тільки слідчий, зараз благо на відео все 
це пишеться, це порушення. Потім дуже велика низка питань.

Слідчий Катинеысий О.Я.: Давайте я зазначу, перед початком допиту я 
зазначив, що оперативний працівник візьме участь у допиті в рамках мого 
доручення наданого керівникові оперативного підрозділу, для прийняття участі у 
допиті і він як учасник слідчої дії має задавати запитання. В подальшому будь- 
ласка пане оперативний працівник задаєте питання не перебиваючи мене і тільки 
після того, як я надам Вам дозвіл. Друге питання. З урахуванням того, що на даний 
узс пан Антоненко підозрюється у вчиненні тяжкого злочину та в подальшому 
буде проведена судово-психіатрична експертиза оскільки так вимагають відомчі 
нормативно-правові акти потрібно фахівцям-психіатрам надати характеризуючі 
дані про його особистість, у зв’язку з цим я задаю певні питання.

Захисник підозрюваного Антоненка А.С.: Тобто, місце праці має відношення?
Слідчий Катинеысий О.Я.: Звичайно. В подальшому будуть направлені 

відповідні характеристики за місцем проживання, до місця колишньої роботи. 
Специфіка призначення судово-психіатричних експертиз. Де Ви працювали за весь 
період життя, за якими спеціальностями та на яких посадах?

Підозрюваний Антоненко А.С.: Так, а де ж я працював.
Слідчий Катинський О.Я.: Знову ж таки, якщо не пам’ятаєте те чи інше, 

краще не казати.
Захисник підозрюваного Антоненка А.С.: Так.
Слідчий Катинський О.Я.: Все інше будь-ласка кажіть правду.
Підозрюваний Антоненко А.С.: Інститут «Стажеско», я не пам’ятаю посаду, 

спочатку була, я не пам’ятаю, напишу різноробочий, я навіть період не пам’ятаю, 
працював в пральній, тієї пральні вже зараз не існує.

Слідчий Катинський О.Я.: Ким працювали в пральні?
Підозрюваний Антоненко А.С.: На віджимі. Інститут «Стражеско», це також 

період здається дев’яносто третій рік, також не пам’ятаю. Це офіційно, там де 
лежала «трудова книжка». Ні, ну я ж по договору працював, наприклад викладачем 
музики.

Слідчий Катинський О.Я.: Зазначайте це так само. «Стор Рок Скул», да?
Підозрюваний Антоненко А.С.: «Стор Рок Скул», тут знаходиться на 

Верхній Вал шістдесят шість наче, я просто, туди Верхній Вал сюди «Нижній», там 
типу «Звездний Носорог>>, і так заїзд, в двір шлагбаум є. З дві тисячі тринадцятого, 
я не пам’ятаю по ппстнадцятий, напишу в дужках по шістнадцятий. Далі.

Слідчий Катинський О.Я.: Коли саме, і ким було придбано квартиру номер 
чотирнадцять в будинку номер двадцять вісім «Б» по вулиці Олеся Гончара в місті 
Києві.

Підозрюваний Антоненко А.С.: Розміняли квартиру.
Слідчий Катинський ОЛ*: В якому році.
Підозрюваний Антоненко А.С.: В вісімдесятому.
Слідчий Катинський ОЛ.: Кому саме була реалізована квартира, кому та з 

яких причин.
Підозрюваний Антоненко А.С.: Реалізована, це що значить, продана?
Слідчий Катинський ОЛ.: Так, продана.



Підозрюваний Антоненко А.С.: Кому не знаю. Точно дату вам тоже не скажу 
потому что не помню, мета, перезд, потоку что коммунальная квартира и всех как 
бы, всем надо было разежаться, потому что сорок лет жить в коммунальной 
квартире извините но это просто...

Слідчий Катинський О.Я.: Чи проходили Ви військову службу в збройних 
силах СРСР України, які посади обіймали, в яких родах військ, чи здобували 
військові спеціальності, як саме?

Підозрюваний Антоненко А.С.: Не проходив.
Слідчий Катинський ОЛ.: Чи проходили Ви військову службу за межами 

> країни, якщо так то в який період часу та у зв’язку з виконанням яких завдань?
Підозрюваний Антоненко А.С.: Не проходив.
Слідчий Катинський ОЛ.: Чи приймали Ви участь у миротворчих місіях у 

складі збройних сил або інших військових підрозділів, якщо так то в який період 
часу та у зв’язку з кими завданнями?

Підозрюваний Антоненко А.С.: Не проходив.
Слідчий Катинський ОЛ.: Чи приймали Ви участь у бойових діях у складі 

збройних сил або інших військових підрозділів.
Підозрюваний Антоненко А.С.: У військових підрозділах не проходив.
Слідчий Катинський ОЛ.: Не приймали участь.

. Захисник Антоненко А.С.: Ну так стоп. Ви зараз, Ви підписували наскільки 
мені відомо документ про не розголошення. Ви носій військової таємниці, оскільки 
по контракту находитесь в силах спеціальних операцій. Щодо військових дій і тому 
подібне, прошу...

Слідчий Катинський ОЛ.: Приймається, я його зніму, але роз’ясню. Якщо б 
мало місце випадки ці, то Ви б могли скористатись Вашою ремаркою, але випадків 
якщо їх не було, як каже пан Антоненко то їх не варто і приховувати, ну 

■правильно?------ --------------------------------------- ------------------------ -------  ----------- ::.
Захисник Антоненко А.С.: Він розголосить зараз військову таємницю, і за це 

його можна буде притягнути.
Слідчий Катинський ОЛ.: Запитання оперативного працівника.
Оперативний працівник ДКРНП України: Стосовно військових дій. Ми не 

беремо Вашу військову службу в ССО, взагалі її не чіпаємо, але наприклад, якщо 
взяти з часу подай «Майдану», «Революції Гідності», в ній Ви приймали участь.

Ш  «МайданЬ.
Оперативний працівник ДКР НП України: Так. Чи були Ви там, та чи були 

Ви після цього в добровольчих батальйонах, до військової служби, до офіційної за 
контрактом? Якщо так то на яких посадах?

Слідчий Катинський ОЛ.: Питання зрозуміло сформульовано?
Підозрюваний Антоненко А.С.: Так.
Захисник Антоненко А.С.: Дозвольте, я прошу зняти це питання, оскільки це 

питання підтверджує нашу позицію щодо тиску на тих людей які приймали участь 
в «Майдані», тиску на тих людей, які приймали участь в «Революції Гідності» і це 
питання ц підтверджує.

Слідчий Катинський О.Я.: Я не зніму це питання. Я не можу його зняти. 
Яшцо Ваша воля то відповідайте.

Захисник Антоненко А.С.: Я Вам рекомендую на це питання не відповідати.



Підозрюваний Антоненко А.С.: Добре.
Захисник Антоненко А.С.: Оскільки воно не має відношення до справи, 

напишіть: оскільки...
Слідчий Катинський О.Я.: Вибачте, але я буду змушений припинити слідчу

дію.
Захисник Антоненко А.С.: Ні, ні, ми будемо відповідати на інші питання, але 

на це питання, воно не має відношення до справи, ми зараз напишемо, нам 
відповідати нічого. Воно не має відношення до справи.

Слідчий Катинський ОЛ.: Ну як сказати не має відношення, давайте 
відійдемо в ракурс історії, буквально три місяці назад, чи місяць назад два хлопця 
які приймали учать на «Майдані», в подальшому пішли в «ССО», сили 
антитерористачної операції, вчинили вмисне вбивство, убивство на замовлення, 
навики вони отримали, здобули саме безпосередньо перебуваючи, там, зрозуміло, 
починаючи з чотирнадцятого року. Перед цим, два роки назад, п’ятеро молодих 
хлопців, у Львові заклали кваліфіковано протитанкову міну. Вчинили замах на 
вбивство, загинуло троє осіб. Навики вони здобули починаючи з чотирнадцятого 
року, на «Майдані» в подальшому, так що це питання безпосередньо стосується 
даного кримінального провадження.

Захисник Антоненко А.С.: Тобто Ви своїми словами зараз звинувачуєте в 
усіх злочинах «майданівців».

Слідчий Катинський ОЛ.: Ні не в всіх, я навів Вам два факти, в яких особи 
юридично, де-юре являються підозрюваними, а деякі підсудними. Я Вам конкретно 
сказав, зрозуміло. Будь-ласка.

Захисник Антоненко А.С.: Я  рекомендую, я вважаю це питання не має 
відношення до справи.

Слідчий Катинський ОЛ .: Ми не повинні відходити в політику, але я Вам 
зазначив вчиненні кримінальні правопорушення, особливо тяжкі особами які 
отримали навики поводження з вибуховими пристроями безпосередньо в цей час.

Захисник Антоненко А.С.: Дозвольте, якщо керуватися Вашою логікою, то 
всі вбивства можна поципщи на працівнитв поліції.

Слідчий Катинський ОЛ.: Я не логікою керуюсь, я Вам наводжу фактаж. Я 
чітко Вам надав факти.

Захисник Антоненко А.С.: Ви не знімаєте це питання?
Слідчий Катинський ОЛ.: Я не знімаю це питання. Будь-ласка дайте 

відповідь. Воно стосується справи безпосередньо. Оскільки ц буде або 
підтверджувати або спростовувати той факт, що Ви маєте навики поводження з 
вибуховими пристроями.

Захисник Антоненко А.С.: Дозвольте я поясню. Зараз слідчий задаючи це 
г  тання, він підтвердив свою позицію, щодо того, що якщо Ви заявляєте, що Ви 
учасник «Революції Гідності» на «Майдані», тобто зі слів слідчого Ви там 
отримали досвід поводження з вибуховими матеріалами, тобто Ви злочинець. З 
огляду на ц рекомендую відмовитись давати відповідь на це питання, якщо 
слідчий вважає за необхідне припинити допит, ми просимо продовжити допит, але 
зняти це питання, але якщо слідчий вважає...



Слідчий Катинсысий О.Я.: Ураховуючи те, що мені буде цікава Ваша 
позиція в подальшому я зніму це питання, але будь-ласка не перевертайте, що я 
нікого не викриваю, ярлики я не вішаю, в тому числі на пана Антоненка.

Захисник Антоненко А.С.: Офіційно заявляю, це запис буде витребуваний та 
переданий огласці в усі засоби масової інформації.

Слідчий Катинський О.Я.: Який запис?
Захисник Антоненко А.С.: Ось цей, цього допиту.
Слідчий Катинський О.Я.: Я всіх учасників слідчої дії попереджаю про 

лерозголошення.
Захисник Антоненко АС.: Ні, ні, ні, коли закінчиться ця кримінальна справа 

кожен понесе відповідальність.
Слідчий Катинський О .Я.: Звичайно, моральну, юридичну і фактичну. Чи 

проходили Ви курси, тренінш, семінари, тощо з поводження з вибуховими 
пристроями, вибуховими речовинами?

Підозрюваний Антоненко А.С.: Ніколи.
Слідчий Катинський ОЛ.: Не проходили?
Підозрюваний Антоненко А.С.: Ніколи.
Слідчий Катинський О.Я.: Чи маєте Ви у колі знайомих осіб, які обізнані в 

поводженні з вибуховими пристроями та вибуховими речовинами?
Захисник Антоненко А*С.ї Дозвольте консультацію. Слідчий питає, чи 

відомо Вам достеменно, чи бачили Ви посвідчення осіб, що вони проходили курси, 
або мають навички, підривника, розміновувана, чи бачили Ви документи. . .

Слідчий Катинський ОЛ.: Ні, не з приводу документів, а осіб які Ви дійсно 
знаєте, що вони вміють поводитись.

Підозрюваний Антоненко А.С.: Не знаю.
• Слідчий Катинський ОЛ.: Якими абонентськими номерами операторів 

мобільного зв’язку Ви користувалися починаючи з дві тисячі шістнадцятого року і 
користуєтеся по теперішній час?

Підозрюваний Антоненко А.С.: Зараз я нічим не користуюсь, я  не пам’ятаю.
Захисник Антоненко А С .: Напишіть так, я не пам’ятаю чим я користувався.
ПідозрюванийАнтоненко АС.: Ада, стоп не было.
Слідчий Катинський О.Я.: Чи мали факти перевипуску Ваші мобільні 

номери в зв’язку з пошкодженням сім-карт, ж  втратою, тощо.
Підозрюваний Антоненко АС.: Ні.
Оперативний працівник ДКР НП України: Я вибачаюсь, тут дещо потрібно 

доповнити питання. Не обов’язково, що сім-карта могла зламатись, Ви наприклад 
могли купити інший телефон, і в телефонні було 4в, а у Вас картка (фраза 
незрозуміла) чи були тахі зміни.

Підозрюваний Антоненко АС.: Міняли, замену делали в прошлом году.
Слідчий Катинський О.Я.: Яким мобільними телефонами, а саме 

мобільними системами зв’язку Ви користувалися з шістнадцятого року по 
теперішній час? Марка, модель.

Підозрюваний Антоненко А.С.: «вАМЗШЮ».
Слідчий Катинський О.Я.: <<8АМ8ШГО>>, більше терміналів не міняли?
Підозрюваний Антоненко А.С.: Був один «Ьепоуо», поміняли на 

«ЗАМБЦШ».



V Слідчий Китайський ОЛ.: Чи були встановлені на мобільних терміналах 
зв’язку тобто мобільних телефонах на протязі з шістнадцятого року по теперішній 
час мессенджери такі як «Viber», «Telegram», «WatsAPP», «Сігнал».

(Підозрюваний Антоненко А.С. просить адвоката допомогти сформувати
ДУМ Ку.)

Підозрюваний Антоненко А.С.: Так, були встановлені наступні
«мессенджери» «Viber», «Telegram», «WatsAPP», «Сігнал».

Слідчий Катинський О.Я.: «Скайп»?
Підозрюваний Антоненко А.С.: «Скайп» там в априори стоит, но я им 

никогда не пользовался.
Слідчий Катинський ОЛ.: Чи є у Вас облікові записи в мережі «Instagram», 

«Facebook», якщо та то яка їх назва, якщо (фраза не зрозуміла) Ви надасте пароль 
доступу.

Захисник Антоненко A.C.: 3 нашою участю. З спеціалістом, під відеозапис, 
повна співпраця.

Слідчий Катинський О.Я.: Так, з Вашою участю. «Facebook» Андрій 
Антоненко, «Instagram»?

Підозрюваний Антоненко А.С.: Секунду, «Instagram» (підозрюваний 
Антоненко А.С. нотує в рукописних записах). Все, у меня только «Facebook» и 
«Instagram».

Оперативний працівник ДКР НП України: Під час реєстрації
мессенджерів, ну «Facebook» і так далі, Ви теж телефон для утентифікації 
використовували, номер телефону? Чи електронну адресу?

Підозрюваний Антоненко А.С.: Електронну адресу.
Оперативний працівник ДКР НП України: Електронну адресу. Ту що Ви 

вказали.
Підозрюваний Антоненко А.С.: Да.
Захисник Антоненко А.С.: Допишіть, що реєструвались, бо бували випадки 

коли люди забували та щось нове реєстрували. Напишіть те, що пам’ятаю. Ну це ті 
які я пам’ятаю. В «Контакті» чи «Однокласники» у Вас був?

І^озрюваний Антоненко А.С.: Ну до войны ещё. V
Слідчий Катинський ОЛ.: Ну Ви їми не користувалися після

чотирнадцятого року?
Підозрюваний Антоненко А.С.: Не. Когда запретили. Я  даже не помню что 

там и как там, честно говоря.
Слідчий Катинський О.Я.: Чи мали доступ та чи користувалися Вашими 

абонентськими номерами, мобільними телефонами, а також Вашими обліковими 
записами в соціальних мережах Інтернет сторонні особи.

Підозрюваний Антоненко А.С.: Ні.
Слідчий Катинський ОЛ.: Ні, не користувались.
Оперативний працівник ДКР НП України: А сторонні особи крім Вас 

теоретично могли мати доступ?
Підозрюваний Антоненко А.С.: Исключено вообще.
Слідчий Катинський ОЛ.: Якими транспортними засобами Ви володіли та 

користувалися, починаючи з дві тисячі шістнадцятого року по теперішній час. 
Підозрюваний Антоненко А.С.: «Suzuki Sweefb.



Слідчий Катинський О.Я.: 3 якого року?
Підозрюваний Антоненко А.С.: Девяносто восьмого.
Слідчий Катинський О.Я.: Ні, з якого року.
Підозрюваний Антоненко А.С.: А, з якого року, з сьомого.
Слідчий Катинський OJL: 3 дві тисячі сьомого.
Підозрюваний Антоненко А.С.: 3 дві тисячі сьомого до пгістнадцятого, ми 

його стільки раз реанімували, що... даже семнадцатый Наверно, две тысячи 
семнадцатый. Потому что он как то зиму еще отездил и все потом.

Слідчий Катинський О.Я.: Я  так розумію Ви його нікуди не реалізовували, а 
просто утилізували?

Підозрюваний Антоненко А.С.: Да, там не было чего...
Слідчий Катинський О.Я.: Ще які?
Підозрюваний Антоненко А.С.: «Mercedes Vito», но он не здесь он в части.
Слідчий Катинський О й.: Ви їм користувались?
Підозрюваний Антоненко А.С.: Ну какое то время, месяца три наверное.
Слідчий Катинський О.Я.: Номера пам’ятаєте?
Підозрюваний Антоненко А.С.: Там военные номера стоят.
Слідчий Катинський OJL: В частині в Кіровограді, це Кіровоградська 

частина?
Підозрюваний Антоненко А.С.: Третий полк спецназа.
Слідчий Катинський OJL: 3 якого періоду вкажіть.
Підозрюваний Антоненко А.С.: С... Это волонтёрская машина была, вот им 

тогда, мы ее немножко красили, тоже эта вся информация есть в Интернете, на 
«Facebook» можно ее посмотреть.

Захисник Антоненко А.С.: Напишіть, поки Ви займались ремонтом машини, 
то користувались, по ремонту Ви на ній переміщались.

Підозрюваний Антоненко А.С А в період, з літа шістнадцятого, по грудень 
пгістаадцятого, а не стоп, по січень сімнадцятого, а потом мы ее отдали.

Слідчий Катинський OJL: Далі, які транспортні засоби?
Підозрюваний Антоненко А.С.: Дальше, дальше, ну сейчас этот«L and 

Rover».
Слідчий Катинський О.Я.: Це також на нійвійськові номера?
Підозрюваний Антоненко А.С.: Ну тогда это была рабочая машина. «Land 

Rover», он у меня приблизно с конца семнадцатого, как сдох «Suzuki», а ну с 
семнадцатого, приблизно з дві тисячі сімнадцятого року по цей час.

Слідчий Катинський О.Я.: Чи часто Ви користуєтесь послугами служб таксі, 
якщо так то якими саме?

Підозрюваний Антоненко А.С.: Ні, не користуюсь таксі.
Слідчий Катинський OJL: Чи мали Ви раніше та маєте у власності на даний 

f id e  зареєстровану вогнепальну та холодну зброю, спецзаеоби, якщо так то які 
саме?

Підозрюваний Антоненко А.С.: НІ.
Слідчий Катинський О.Я.: Чи мали Ви починаючи з дві тисячі 

шістнадцятого року і по теперішній час банківські рахунки, якщо так то в яких 
банківських установах та що послугувало необхідністю в їх відкритті.

Антоненко А.С.: Що значить банківські рахунки?



Слідчий Катинський Я.О.: Банковские счета, депозитные, кредитные счёт.
Підозрюваний Антоненко А.С.: Ну карточка в «Приват Банк».
Слідчий Катинський ОЛ.: Зарплатная?
Підозрюваний Антоненко А.С.: Да зарплатная. Писать?
Слідчий Катинський ОЛ.: Да, с какого года, с какой целью она была 

открыта. Зарплатная?
Підозрюваний Антоненко А.С.: Да, зарплатная.
Слідчий Катинський О.Я.: Б других банках?

Ч Щщозрюваний Антоненко А.С.: Не в других банках нету, и вторая кредитная. 
«Приват» «Универсал» да пишу?

Слідчий Катинський ОЛ.: Можете, кредитна. Далі, чи маєте Ви боргові 
зобов’язання перед іншими фізичними чи юридичними особами, в тому числі 
банківськими установами. В якому розмірі та у зв’язку з чим?

Підозрюваний Антоненко А.С.: Боргів не маю.
Слідчий Катинський ОЛ.: Чи мають інші юридичні та фізичні особи боргові 

зобов’язання перед Вами?
Підозрюваний Антоненко А.С.: Не мають.
Слідчий Катинський ОЛ.: Чи відвідували Ви в період з дві тисячі 

чотирнадцятого року по теперішній час такі країни, як Республіка Білорусь, 
Російська Федерація?

Підозрюваний Антоненко А.С.: Ви розумієте, що мене там відразу 
розстріляють. Ні не відвідував.

Слідчий Катинський ОЛ.: Чи маєте Ви рідних або знайомих у вказаних 
країнах?

Підозрюваний Антоненко А.С.: Не маю.
Слідчий Катинський ОЛ.: Чи відомо Вам про Українське Інтернет видання 

«Українська правда»?
Підозрюваний Антоненко А.С.: Чесно, не особо.
Захисник Антоненко А.С.: Напишіть, я цим не цікавився, останнім часом 

мені стало відомо у зв’язку з цим подіями.
Слідчий Катинський ОЛ.: Чи знайомі Ви були з автором, засновником 

«Української Правди» Георгієм Гонгадзе.
Підозрюваний Антоненко А.С.: Ні. ,
Слідчий Катинський ОЛ.: А зі співвласником, Оленою Притулою?
Підозрюваний Антоненко А.С.: Ні, у мене Притула асоціюється з однією 

людиною.
Слідчий Катинський ОЛ.: Сергієм?
Підозрюваний Антоненко А.С.: Так точно.
Слідчий Катинський О.Я.: Коли саме Вам стало відомо про убивство 

журналіста Шермета Павла Григоровича, яке мало місце 20.07.2016 близько 07 
години 16 хвилин на перхресті вулиць Івана Франка та Богдана Хмельницького в 
м. Києві, які сш е обставини Вам відомі з іщого приводу?

Підозрюваний Антоненко А.С.: 3 «ГасеЬоок».
Слідчий Катинський ОЛ.: На то время.
Підозрюваний Антоненко А.С.: На то время, написал об этом Сергей Кузин, 

это я точно, потому что с Сергеем Кузиным мы дружим, он ведущий на радио



«Бока» Он у  себя на странице это выкинул, это я говорю, потому что я помню. Он 
об этом написал. А потом написал мой друг. Говорит, что плохие новости, я 
говорю какие новости, я тогда даже не интересовался кто это, мне тогда это было 
не интересно, мы просто офигели тогда с женой, что у нас вот такое в центре 
Киева, я тогда и узнал. Просто как узнал так и забыл. Все. У нас концерт на носу 
был. У меня в этот день репетиция была там на одиннадцать часов, там люди за 
футболками приезжали, вот такое.

Слідчий Катинський ОЛ.: Вы в памяти немного возобновили те дни?
Підозрюваний Антоненко А.С.: Ну да, потому что в одиннадцать утра у нас 

была репетиция, мы готовились к концерту на следующий день. Медики, боевые 
медики, это тоже организовывал радио «Яокв» на самом деле, у них есть такая 
тема..., и я ещё полудня договаривался с владелицей «Доктора (повна назва 
звучить не зрозуміло)» Светой Пиценко, есть такая. По телефону пол дня, потому 
что пошёл дождь, а эта тема должна была быть на Подоле здесь, но пошёл дождь и 
попросили помещение, я с ней договаривался пол дня что бы провести концерт в 
«Докере АБС (повна назва звучить не розуміло)».

Слідчий Катинський ОЛ.: Когда был концерт?
Підозрюваний Антоненко А.С.: Двадцать первого, двадцатого с утра ко мне 

приехал Дима Червоненко, это я сей час вспоминаю вот за этими футболками про 
которые он мне написал. Дима мне говорит, плохие новости, я говорю, что 
произошло, он мне у Кузина читай, я читаю, а потом он ко мне приехал тоже за 
футболками и мы стали об этом разговаривать. Потом поговорили, забыли, 
поехали на репетицию.

Слідчий Катинський ОЛ.: Давайте утро вспомним.
Підозрюваний Антоненко А.С.: Давайте.
Слідчий Катинський ОЛ.: Во сколько Вы обычно просыпаетесь?
Щ  А.С.: Ко мне рано утром, в восемь, чи в восемь

тридцать, ну что то такое, до восьми часов, приехал «хлопчик», который ко мне 
приезжал на кануне вечером тоже за футболками.

Слідчий Катинський ОЛ.: Кто он?
Підозрюваний Антоненко А.С.: (Антоненко А.С. запитує захисника чи 

можна повідомляти анкетні дані особи) Пряма мова: Короче есть музыкальный 
магазин называется. ..о Боже не помню.

Захисник Антоненко А.С.: Я  зараз поясню, пане слідчий, з перегляду з 
«РасеЬоок» Ви точно побачите всю цю переписку, там будуть прізвища, тих осіб 
які приїжджали, ми цих...

Слідчий Катинський ОЛ.: Там переписка була?
Підозрюваний Антоненко А.С.: Так.
Захисник Антоненко А.С.: Так, він весь день займався тим, що...ми потім 

всіх цих свідків будемо клопотати, щоб Ви допитали.
Слідчий Катинський ОЛ.: Я зрозумів.
Підозрюваний Антоненко А.С.: Я в двух словах сейчас расскажу, я просто 

фамилию сейчас не могу вспомнить точно.
Слідчий Катинський ОЛ.: Ну помнете человека кто первый с Вами...
Підозрюваний Антоненко А.С.: Ну конечно, с утра?
Слідчий Катинський ОЛ.: Да с утра, как его зовут.



Підозрюваний Антоненко А.С.: Саня.
Слідчий Катинський О.Я.: Саня. Фамилию не помните.
Підозрюваний Антоненко А.С.: Фамилию не помню, он работает с этим 

человеком, который приехал ко мне вечером с женой, приехал на Гончара туда к 
маме, у меня занятия тога по музыке было, у меня во шорник и четверг занятия. 
Вот и хлопец у меня занимался по-моему Никита как раз, если мне не изменяет 
память, если я правильно помню, с семнадцати до девятнадцати, вот он как раз был 
у меня. Потом приехал ко мне Серёга, мои с ним переписывались, он забрал одни 
футболки и утром в период где то в пол. восьмого утра...

Слідчий Катинський ОЛ.: Они прижали на Старовокзальную?
Підозрюваний Антоненко А.С.: Серёга вечером приехал на Гончара, а Саня с 

самого утра приехал на Сттровокзальную.
Слідчий Катинський ОЛ.: На Старовокзальную, и ночевали Вы на 

Старовокзальной.
Підозрюваний Антоненко А.С.: Конечно.
Слідчий Катинський ОЛ.: А на занятия в какое Вы примерно 

ориентировочное время могли пойти?
Підозрюваний Антоненко А.С.: В какое время, я не помню этот момент, я 

просто мог сначала ездить забирать футболки, их как раз тога выпустили.
■ Слідчий Катинський ОЛ.: А где выпускали?-

Підозрюваний Антоненко А.С.: Забирал я их если не ошибаюсь на Трещине 
в тупике там «МЕТРО) есть. Просто мне их привозили, тот человек который их 
делал привозил мне их туда в коробках, я их просто...

Слідчий Катинський ОЛ.: Вы его тоже знаете, кто делал футболки?
Підозрюваний Антоненко А.С.: Я его даже не помню честно говоря.
Захисник Антоненко А.С.: Вам з «ЕаееЬоок» буде видно.
Слідчий Катинський ОЛ.: На «ЕасеЬоок» е переписка з приводу їх 

реалізації?
Підозрюваний Антоненко А.С.: Да на «РасеЬоок», они в мотоциклетном 

стиле, и Серега как раз вешал, вот эта переписка была, я ему говорю, что Серёга 
хочешь поддеть на Гончара, либо я с двадцать, Вы это все прочитаете, либо я с 
двадцати ноль ноль уже на Старовокзальной. Он ко мне с женой приехал на 
Гончара, забрал футболки, он говорит, там ещё Саня хотел, он к тебе рано утром 
перед работой приедет. Вот он ко мне рано утром приехал, забрал свои футболки и 
в девять, уже в девять часов мы там списывались с Димой Червоненко, который 
сказал про убийство, он мне даже фамилию не назвал, он говорит почитай у 
Кузина. Я  к  Кузину зашёл на страницу, прочитал и потом уже я офигевший ему 
пишу, ого нифига себе типа, и спрашиваю где это произошло. Ну типа все офигели. 
Я еще жене говорю, Свет прикинь, у нас в центре машины взрывают, а кого я 
понятия не имел. Вот такая вот история, и в девять двадцать пять ко мне Дима 
писал, он ко мне уже приехал, говорит я уже на месте, Вы это все прочтёте, И до 
этого у меня там перепись с моим барабанщиком вечерняя, и потом если я не 
ошибаюсь та вообще до часу ночи по поводу того, что у нас в одиннадцать 
репетиция, он говорит, а что «железо» брать, «железо» это у нас тарелки, говорю, 
ничего не надо брать, бери себя, потом мы ещё поржали и все, там людей, ну 
наверное человек восемь присутствовало. Там есть фотография с этой репетиции,



на фоне, он тогда ещё жёлтеньким был этот бус «Mercedes Vito», в итоге он потом 
стал камуфлированным, как мой этот «Land Rover». Вот такой же мы сделали, я е 
медиками на нем ездил еще. Вот такой вот был день. И потом уже двадцать 
первого.

Слідчий Катинсысий О Л .: Репетиция была во сколько?
Підозрюваний Антоненко А.С.: С одиннадцати утра на «Мотозаводе», на 

Сими Хохловых, там дофигище народа было, по моему и «Козак Систем» был, мы 
репетировали, готовились на следующий день на концерт, наверное до вечера, не 
2наю но пол. дня у нас точно было. На следующий день, вот когда проснулись, мне 
позвонил друг который оршнизовывал «ПМДШ», один с командиров «ПМДШ», 
это «Перший Мобільний Добровольчий Шпиталь», где я потом был водитель- 
санитар, на машине катался собственно, ее там ещё можно увидеть, там и с 
Нац-Гвардейцами и со всеми, и он мне позвонил и говорит, Андрюха, какая то 
жопа, дождь надо что то решать, я говорю ну что Саня, у тебя там есть, у «Докере», 
я звоню Полине, это по моему я через неё связывался, там наш администратор на 
тот момент. Даёт мне Светы телефон, или Саня давал, не помню, я  звоню Свете, 
говорю я такой то такой то, она говорит, так что ты представляешься, я же тебя 
знаю. Я говорю ну окей приятно. У нас такие дела, я говорю дождь, нам надо было 
на «шапку» поиграть, это радио «Roks», они каждый четверг это все делали и до 
сих пор они это устраивают, собирают деньги на благотворительность, а там надо 
было собрать, короче, помочь боевым медикам. Короче резину, все это дерьмо, 
аккумуляторы для машин, потому что добровольцам зарплату не платят. И в о 
концовке я с ней полдня на телефоне висел решали вопрос, и она решила вопрос, 
мы выступали, и сразу забегу на перед, это двадцать первого числа Юля, я в 
первые увидел Юлию Кузьменко на этом концерте, до этого мы были знакомы с 
ней косвенно в режиме телефона, потому что мы не виделись даже когда сбили 
моего ребёнка, таксист сбил моего ребёнка.

Слідчий Катинський OJR,: То есть, вы вообще не виделись?
Підозрюваний Антоненко А.С.: Нет, в том то все и дело, я уже не говорю 

про остальных участников, которых Вы, я вообще не знал про их существование. 
Рассказываю, история дальше, какая была тема; я как раз был на студии, записывал 
новую песню, мне звонит жена Света, говорит Витю сбила машина, у нас перед ; 
домом на перекрёстке.

; Слідчий Катинсысий О Л .: Время давайте уточним с разу.
Підозрюваний Антоненко А.С.: Это зима шестнадцатого года. По-моему 

январь, если я не ошибаюсь, нет стоп, это может даже был февраль, холодно было, 
я по крышам долетаю туда, все шум-гам, полиция, скорая, я влетаю глаза как у 
военно-морского волка, где ребёнок, где этот поц который его сбил, а тема была в 
том-что таксист уехал, скрылся. Он ударил, протянул малого, внимание здесь 
важно. Остановился и рвану резко с места, это важный момент очень, я сейчас к 
ним приду, Вы поймёте к чему это я. Откуда взялась Юля. Я  прилетел. Пока там 
«треш-мнешь»...

Слідчий Катинський О Л .: Что с малым?
Підозрюваний Антоненко А.С.: Слава Богу все нормально, у него помимо с 

сердцем, у него эпилепсия, ничем не снята, и кавдый сіресс для него это жесть. 
Короче говоря свидетелей никого нет, никто ничего не понимает, я в «Facebook», с



Кршценко я тога ещё говорил, мне его телефон давали, это тога был такой Дима 
Казман, он был или советником только когда полицию реформировали и по радио 
«11окБ», ну короче этого чувака вычислили, но не знали что с ним делать потому 
что, никто не хотел как бы тоже, говорили мы можем его прибить, но я 
прищщпиального, говорю, что бы посмотреть, как работает новая полиция, что бы 
сработал закон, я говорю не трогайте эго (В подальшому Антоненко А.С. 
розповідає про обставини ДТП).

Пряма мова: и мне пишет девушка Юля, говорит я видела это все дело, я это 
«такси вызывала. Я говорю вот мой телефон, давайте созвонимся, и оставляю номер 
телефона. Мы с ней созвонились, и она рассказывает, реально стояла возле отеля 
«Лыбидь» ждала свою машину, тут какое-то движение, вижу своё такси «Элит», 
такси «Элит», выруливает такси, резко тормозит, какое-то действие непонятное, и 
туг срывается и едет вообще куда-то. (Антоненко А.С. повідомляє про рішення 
суду по ДТП).

Слідчий Катинський О.Я.: Де Ви перебували в ніч з 19 на 20 липня дві 
тисячі шістнадцятого року?

Підозрюваний Антоненко А.С.: Я уж е сказал, я ночевал дома.
Слідчий Катинський О.Я.: Дома по улице?
Підозрюваний Антоненко А.С.: Старовокзальная 7-В, в объятии жены с 

сопением детей. Вот в этой одной комнате, где вы были.
Слідчий Катинський ОЛ.: Згадайте будь-ласка з ким Ви зв’язувались 

засобами зв’язку, по мобільному телефону, знову ж таки «РасеЬоок», починаючи з 
дев’ятнадцятого по двадцяте нуль сьому дві тисячі шістнадцятого року?

Підозрюваний Антоненко А.С.: В ночь, вечером, да?
Слідчий Катинський ОЛ.: Так.
Підозрюваний Антоненко А.С.: Я пишу в період з дев’ятнадцятої ноль ноль 

дев’ятнадцятого ноль сьомого дві тисячі шістнадцятого року по одинадцяту годину 
двадцятого нуль сьомого шістнадцятого я спілкувався по мобільному телефону а 
також соц. мережі, наскільки я пам’ятаю (Антоненко А.С. нотує рукописним 
текстом). Пряма мова: Дмитра Червоненка напишу.

Слідчий Катинський О.Я.: Приблизительное время. Вы девятнадцатого и 
двадцатого с ним созванивались?

Підозрюваний Антоненко А.С.: С Димой двадцатого рано утром. Писал. 
Приблизительно с 9:00 по 9:30 двадцатого, ноль седьмого шестнадцатого, как же 
Серёгу, а «Фриц» напишу, вечір дев’ятнадцятого нуль сьомого дві тисячі 
шістнадцятого, приблизно з 19:00 и там дофига было спілкування на «^аІзА рр», 
пишу с 19:00 після чого він до мене приїздив з дружиною.

СлідчнйКати
Підозрюваний Антоненко А.С.: Не он на Гончара приезжал, на 

Старовокзапъную приезжал утром его коллега.
Слідчий Катинський О Л.: Девятнадцатого вечер, Вы были на Гончара?
Підозрюваний Антоненко А.С.: Да, потому, что у меня занятая были.
Слідчий Катинський ОЛ.: У нас факт убивства, двадцатое число, утро.
Підозрюваний Антоненко А.С.: Після чого він приїздив до мене із дружиною 

за адресою Олеся Гончара, 28-Б до квартири мами, приблизно, где то период, ну я 
не помню, если мы там с ним еще в 19:25 общались.



Слідчий Катинський О Л : В 19:25 общались по телефону?
Підозрюваний Антоненко А.С.: Списывались, да.
Слідчий Катинсышй О.Я.: Потом приехал?
Підозрюваний Антоненко А.С.: Да, ну это уже где то двадцать, двадцать 

тридцать было.
Слідчий Катинський О.Я.: Близько двадцятої, двадцять першої, так?
Підозрюваний Антоненко А.С.: Ну там в период, да, можем так написать?
Слідчий Катинський ОЛ.: Да конечно.
Підозрюваний Антоненко А.С.: Приблизно, двадцять ноль ноль, двадцять 

один ноль ноль. Також спілкувався у мережі «РВ» із Євгеном, не помню прізвища, 
з Євгеном з приводу репетиції двадцятого.. .Я хочу написать...

Слідчий Катинський ОЛ.: Репетиції, кома яка мала відбутись.
Підозрюваний Антоненко А.С.: О да точно, яка мала відбутися двадцятого 

нуль сьомого о одинадцятій нуль нуль. Спілкувались, ну пізно ввечері.
Слідчий Катинський ОЛ.: Это уже по месту жительства или на Гончара 

ещё? *
Підозрюваний Антоненко А.С.: Это по месту жительства.
Слідчий Катинсышй ОЛ.: Уже вернулись на Старовокзальную.
Підозрюваний Антоненко А.С.: Да, да, да. Уже там.
Слідчий Катинський О.Я.: Напишіть близько котрої години і що вже 

знаходились на Старовокзальнїй.
Підозрюваний Антоненко А.С. звертається до адвоката Галіченко В.М.:

Ты не помнишь там я это, я с «тим» типа общался как раз уже к часу ночи где то?
Захисник Галіченко В.М.: Я не помию, я же говорю информация эта есть, 

Интернет это зафиксировал.
Підозрюваний Антоненко А.С.: Я пишу где то...
Слідчий Катинський О.Я.: 3 двадцять третьої...
Підозрюваний Антоненко А.С.: Там даже з двадцять другої, ну так там 

посмотрите, по ноль пятьдесят, вот так даже пишу.
Слідчий Катинський ОЛ.: Двадцатого только напишите.
Захисник Галіченко В.М.: По моему даже до часа.
Підозрюваний Антоненко А.С.: Да я пишу, ну двадцать два ноль ноль это 

ещё девятнадцатое число.
Слідчий Катинський ОЛ.: Ну да, по ноль пятьдесят двадцатого.
Підозрюваний Антоненко А.С.: Да, по ноль пятьдесят двадцатого, ноль семь 

шістнадцятого рову. Вот, блин мне звонил Саня, а я это, сейчас пишу, приїздив в 
період, пишу з семи ноль ноль по вісім ноль ноль Александр за футболками. Так ну 
вот, это то что я помню.

Слідчий Катинський О.Я.: А інші факти спілкування будуть відображені в 
соцмережі «РасеЬоок».

Захисник Галіченко В.М.: Ви напишіть, те що я пам’ятаю, інші факти 
спілкування будуть надані пізніше.

Підозрюваний Антоненко А.С.: Я пишу. А указывать что у меня там с 
девятнадцатого урок был, но урок был типа с семнадцати.

Слідчий Катинський ОЛ.: Двадцатого числа?
Підозрюваний Антоненко А.С.: Девятнадцатого.



Слідчий Катинськиб О .Я.: А, не надо.
Захисник Галіченко В.М.: Ми все одно свідком будемо його залучати, він 

буде підходити.
Підозрюваний Антоненко АС.: Інші факти будуть додані, да?
Захисник Галіченко В.М.: Так, наступне клопотання буквально, щодо допиту 

свідків.
Підозрюваний Антоненко А.С.: Так; хорошо тут єсть.
Оперативний працівник ДКР НП України: Я  так понимаю, речь идёт о 

человеке который покупал у Вас футболки и на них так называемый принт?
Підозрюваний Антоненко А.С.: Да.
Оперативний працівник ДКР НП України: А Вы их сами делаете?
Підозрюваний Антоненко А С .: Да, я их сам придумываю.
Оперативний працівник ДКР Ш І України: Сами рисуете?
Підозрюваний Антоненко А С .: Ну как, я их придумываю, а рисует как бы 

человек.
Слідчий Катинський О.Я.: Вы придумываете визуально.
Підозрюваний Антоненко АС.: Да.
Оперативний працівник ДКР НП України: Ну не своими руками делаете?
Підозрюваний Антоненко А С .: Нет.
Слідчий Катинський О Л : Нет, ну на Трещине, он же говорит.
Підозрюваний Антоненко А.С.: Да, да. Заказываем. Вот этот вот 

безпосередньо делали.. .вот...
Оперативний працівник ДКР НП України: Вы не знаете.
Підозрюваний Антоненко А С .: В смысле что не знаю?
Захисник Галіченко В.М.: Вот этот, який вот этот?
Підозрюваний Антоненко А.С.: С крестом который вот указан на 

фотографии, там крест на спине, написано «Лейтазіег».
Оперативний працівник ДКР НП України: Кто их выпускает конкретно?

Слідчий Катинський ОЛ.: Ещё раз объясняю. Их выпускает, их никто не 
выпускает конкретно. Я заказал на типографии тираж футболок, сначала работали 
с одним, сейчас работаем с другим человеком, это футболки с коротким рукавом, 
черные и оливковые.

Оперативний працівник ДКР НП України: Не, я имею ввиду конкретно 
человек, который наносит рисунок на футболку.

Підозрюваний Антоненко А.С.: Да.
Оперативний працівник ДКР НП України: Это?
Підозрюваний Антоненко АС.: Это просто организация, типография.
Оперативний працівник ДКР ТЛІ України: Это не какой то конкретный 

человек?
Підозрюваний Антоненко А С .: Нет, это не конкретный.
Оперативний працівник ДКР Ш І України: Находиться на Троещине.
Підозрюваний Антоненко А.С.: Нет, это человек с которым я в тот момент 

говорю, даю заказ, плачу деньги...
Оперативний працівник ДКР НП України: Ну у него имя есть?
Підозрюваний Антоненко А.С.: Да у него есть имя. Он их привозил тогда.



Слідчий Катинський О.Я.: Как зовут его?
Підозрюваний Антоненко А.С.: Феликс.
Слідчий Катинський О.Я.: Феликс.
Підозрюваний Антоненко А.С.: Тогда его звали Феликс, тот человек. 

Который выпускал именно ети.
Слідчий Катинський О .Я.: Контакты его есть?
Оперативний працівник ДКР НП України: А их несколько получается? 

Сейчас ещё кто то есть, да?
Підозрюваний Антоненко А.С.: Сейчас другой человек.
Оперативний працівник ДКР НП України: А сейчас как зовут?
Підозрюваний Антоненко А.С.: Сейчас зовут Ярослав, ой Максим.
Оперативний працівник ДКР НП України: Фамилию эго?
Підозрюваний Антоненко А.С.: Он находится на Борещиговке.
Оперативний працівник ДКР НИ України: На Борщиговке. Фамилию не 

помните?
Слідчий Катинський О.Я.: Контакты эго в телефоне есть?
Підозрюваний Антоненко А.С.: Есть. Вот мы с Максом по-моему 

сотрудничаем, вот это вот, по-моему это крайний раз когда это делал Феликс 
футболки, он много делал футболок для парней, я заказывал специально там 
большие тиражи, бесплатно им завозили вот ети вот которые после наших, с 
парашютом, делали, потом познакомился с Максом, ну типа там товарищ 
познакомил с Максом, мы уже начали работать более такой. Вот ети все футболки 
там «Reffmaster» это все, это такое. То есть именные принты, тесть как бы, скажем 
так. Л . у , -

Слідчий Катинський О.Я.: Индивидуальные.
Підозрюваний Антоненко А.С.: Индивидуальные, да.
Слідчий Катинський О.Я.: Якими абонентським операторами мобільного 

зв’язку і яким телефонами Ви користувались в той саме момент, двадцяте число, 
дев’ятнадцяте число?

Підозрюваний Антоненко А.С.: Ну вот указаны.
Слідчий Катинський О.Я.: Эти же?
-Підозрюваний Антоненко А.С.: Эти же номера, да.
СлідчийКатинський О.Я.: Оба номера
Підозрюваний Антоненко А.С.: другими номерами я ...
Слідчий Катинський О.Я.: И мобильный телефон?
Підозрюваний Антоненко А.С.: Модель какая?
Слідчий Катинський О.Я.: Да, да.
Підозрюваний Антоненко А.С.: На тот момент был на сколько я помню 

«Lenovo Т 700».
Слідчий Катинський О.Я.: На две карточки?
.Підозрюваний Антоненко А.С.: Да.

-■^ьЛСіцдчий Катинський OJL: То есть оба абовемоюіх номера были...
Підозрюваний Антоненко А.С.: Да, да. Нет. Стоп. Или да. Не помню, вот 

надо будет, посмотрите где не будь «Lenovo Т 700» там две карты или одна. По 
моему...

Захистник Галенченко В.М.: Есть модели и такие, и такие.



Слідчий Катинський О.Я.: Да?
Підозрюваний Антоненко А.С.: Да? Значит, было два.
Слідчий Катинський О.Я.: А если случайно одна.
Підозрюваний Антоненко А.С.: Не, не, не, не. Точно. Одной точно не было, 

сто процентов. Я как раз, выбирали телефон, что бы две карты было.
Слідчий Катинський ОЛ.: Давайте вернёмся к нашему разговору с Юлей 

Кузьменко.
Підозрюваний Антоненко А.С.: Давайте.
Слідчий Катинський О.Я.: Вы факт знакомства нам уже рассказали. В 

дальнейшем Вы как. Она выступила через два месяца на суде, да я так понимаю?
Підозрюваний Антоненко А.С.: Ну да.
Слідчий Катинський О.Я.: В качестве свидетеля, что подтверждало Д ТП.
Підозрюваний Антоненко А.С.: Так точно.
Слідчий Катинський ОЛ.: Кроме этого события, да ДТП. В дальнейшем как 

происходит общение. То есть только на «Вы».
Підозрюваний Антоненко А.С.: Только на «Вы» и никаких, более того, я 

скажу что мы фактически уже больше не созванивались, там уже...на «Вы» да 
потом.

Слідчий Катинський ОЛЯ!.: То есть там в январе, ну мы фактаж найдём по 
ДТП и админочку найдём.

Захисник Галенченко В.М.: Допити її всудовому засіданні.
Слідчий Катинський О.Я.: Да, пояснення и в судовому засіданні. Это, трубо 

говоря, ну давайте условно, это январь месяц. Февраль.
Підозрюваний Антоненко А.С.: Январь, февраль. Я точно не помню.
Слідчий Катинський ОЛ.: Январь, февраль месяц, условно да. В 

дальнейшем общение телефонное, встреч не было и до какого времени?
Підозрюваний Антоненко А.С.: Я не помню точно, вот. Я ж как раз к этому 

моменту подошел. Мы, тогда парни попросили, парни попросили помочь 
выдернуть арестованную машину, ну как арестованную, просто типа была машина, 
волонтёрская машина. Парни ее отсюда должны были на фронт, вот и попросили 
связаться с Евгением Жуковым, сейчас глава патрульной полиции, Ваш да.

Захисник Галенченко В.М.: Ви вибачте, конкретно на питання відповідайте. 
Ви зараз полізли в такі дебрі.

Підозрюваний Антоненко А.С.: Нет, я не в дебри, я подвожу конкретно к 
той, к тому моменту типа, хорошо. Я не помню один момент с Юлей. По моему мы 
виделись один раз минуты три, и то это потому что я был вообще на встрече с 
другим человеком с которым был ее теперешний муж гражданский и вот он типа 
знал эту тему, и вот он неожиданно сказал что знает кто я, и как бы сказал что 
Юля это его жена и она должна сейчас принта.

Слідчий Катинський ОЛ.: Это было какое время?
Підозрюваний Антоненко А.С.: Это весна уже была, это уже после суда вот 

этого все было.
Слідчий Катинський ОЛ.: А то есть на суде Вы ее, а то есть Вас не было на 

суде.
Підозрюваний Антоненко А.С.: Я  был но мы с Юлей не пересипались. Юля 

насколько я помню, на сколько я помню, я могу ошибаться, но на сколько я  помню,



это быдло тоже минуты три, она зашла, мы вот увиделись, наконец то увиделись, 
мы ещё допили там по пол бакала пива и ушли, все. Тогда я пригласил Юлю на 
концерт. Ну все знали что я музыкант.

Слідчий Катиисышй О Л : Который будет двадцять первого числа?
Підозрюваний Антоненко А.С.: Так точно, я их всех пригласил. Который 

будет двадцать первого числа.
Слідчий Катиисышй О.Я.: Двадцать первого июля две тысячи

шестнадцатого года.
Підозрюваний Антоненко А.С.: Да и она пришла тога с сыном своїм и тога 

как раз разказывала, что нас колько я помню, что малой только с Турции 
прилетел...

Слідчий Катинеький 0.51.: То есть общение до этого было только на «Вы»...
Підозрюваний Антоненко А.С.: Да.
Слідчий Катиисышй О Л : Исключительно официальное.
Підозрюваний Антоненко А.С.: Официальное. Я не помню корда мы 

перешли на «Ты». Уже может бать потом там уже какие-то общин...
Слідчий Катиисышй О Л : Общие интересы.
Підозрюваний Антоненко А.С.: Волонтёрские. Все, момент корда мы 

перешли та «ты» я не помню. Но это исключительно, это видно будет, Я не могу 
сказать что там пятнадцатого марта дветысячи шестнадцатого года.

Слідчий Катиисышй О.Я.: А как часто Вы могли с ней созваниваться или 
списываться в сети например или СМС-ками, в период с января-февраля событий 
ДТП до Вашего концерта.

Підозрюваний Антоненко А.С.: Та думаю мы вообще в принципе по-моему 
не списывались.

Слідчий Катинеький О.Я.: Не списувались?
Підозрюваний Антоненко А.С.: Не созванивались точно, сто процентов и 

списывались тоже навряд ли. Может, ну, я не помню.
Захисник Галенчеико В.М.: Не утверждайте, то что не помните не 

утверждайте.
Слідчий Катиисышй ОЛ.: Во всяком случае...
Підозрюваний Антоненко А.С.: Я не помню, я не утверждаю, я не помню.
Слідчий Катиисышй ОЛ.: Тесных отношений не поддерживали.
Підозрюваний Антоненко А.С.: Абсолютно не поддерживали потому что во 

первых не было и возможности, потому что я не находился в Киеве в принципе.
Слідчий Катиисышй О Л :  Общих интересов у вас тогда ещё не возникало?
Підозрюваний Антоненко А.С.: Вообще, я ездил с концертами.
Захисник Галенчеико В.М.: 3 дозволу слідчого, дозвольте. Те що Ви 

побачите на сторінці в «РасеЬоок», буде переписка, що буде повідомляти 
«засідання перенесли», «засідання перенесли». Тобто, там буде написано, що 
виключно засідання перенесли, все і повідомлення про дату коли їй необхідно буде 
з’явитись.

Слідчий Катинеький О Л : Ага.
Підозрюваний Антоненко А.С.: Все, мы вообще там никак..., я допускаю 

такую мыслю что может были какие-то там в СМС-ках, не не в СМС-ках, а в 
мессенджерах, может бать, я не знаю, не уверен.



ч Слідчий Катинський О.Я.: Но опять таки...
Підозрюваний Антоненко А.С.: Что «перенесли», «перенесли», да.
Слідчий Катинський ОЛ.: Личных никаких?
Підозрюваний Антоненко А.С.: Вообще никаких. Я говорю что вот просто 

ноль, ноль целых ноль десятых и ноль сотых.
Слідчий Катинський О.Я.: Я понял. После, давайте ещё продолжим дальше. 

Двадцать первого ноль седьмого был концерт, все уже познакомились, да после 
концерта, в дальнейшем как сложилось ваше общение и до какого времени оно 
непосредственно живое было?

Підозрюваний Антоненко А.С.: Да. Честно, я не помню как дальше оно 
переросло Но видимо мы обсуждали там, я выяснил, выяснилось вернее что она 
волонтер, может обсуждали какие-то общин темы, по итогу, мы пару.,., раза два по 
моему, насколько я помню, сердили вместе в АТО с волонтерами, потому что мне 
надо было, я ехал с концертами, а поскольку у меня позволял транспорт, ну...

Захисник Галенченко В.М.; Уточните когда Вы ездили в АТО.
Підозрюваний Антоненко А.С.: На сколько я помню, на сколько я помню. 

Это тоже можно буде увидеть в Интернете, это все зафиксировано, то есть туг.. .это 
по моему август шестнадцатого. Мне как раз предложили по моему, то ли ее муж, 
то ли говорит, на сколько я помню «Андрюха у тебя машина позволяет, ты 
всеравно едишь, давай, давай мы уже в месте мотнем» потому что уже как 
говорится дофига типа надо там везти. Вот ето был нервы й раз, меня как раз там и 
контузило.

Слідчий Катинський О.Я.: Это муж, кто?
Підозрюваний Антоненко А.С.: Юлин, теперешний, эго Петя зовут.
Слідчий Катинський О.Я.: Петя.
Підозрюваний Антоненко А.С.: И тоже при этом много присутствовало 

людей, ну тоже это все подтверждается, И все мы вернулись, ну вот все корда мы 
приехали остуда, ж я и завёз домой, он уехал к себе мы не общались, то есть у нас 
надобности нету.

Слідчий Катинський ОЛл Я понимаю.
Підозрюваний Антоненко А.С.: И потом мы поехали ближе к зиме, по- 

моему...-.
Слідчий Катинський ОЛ.: Симнадцатого года?
Підозрюваний Антоненко А.С.; Нет этого кода, в ноябре вот это мы поехали, 

там куча людей ехала.
Слідчий Катинський О.Я.: Этого года?
Підозрюваний Антоненко А.С.: Нет не этого года, шестнадцатого.

Підозрюваний Антоненко А.С.: Шеснадцатого, куча людей ехала которые 
эго когут подтвердить тоже. Мы там много чего обезпили, там детские дома, 
школы там. Ну дофига чего. Вернулись, и вообщем то и все. Вернулись. Это было 
всего лиш две поїздки, когда мы вместе їздшш. Потомучто после етого уже был 
медычный шпиталь у меня,

Слідчий Катинський ОЛ.гПосле травмы?
Підозрюваний Антоненко А.С.: Нет, нет, нет. Это когда я уже был 

водитилем-санитаром. Все, после этого, это был крайний раз корда у нас біла



совместная такая штука что мы вот типа поехали, сездили в АТО, развезли там все, 
я там концерты подавал. Ну как бы каждый по своему, и после этого мы уже 
общались исключительно по медецине, когда мне надо было типа там 
обследование сердца пройти, это уже как раз был симнадцатый год.

Слідчий Катинський О.Я.: А она же кардиохирург.
Підозрюваний Антоненко А.С.: Да мне надо было В ЛК проходить на 

службу, раз и через год два.
Слідчий Катинський О .Я.: То есть фактически до етого времени, до етих 

обытий до пидозры в с ней непосредственно даже никаких личностных, близких 
знакомств не было?

Підозрюваний Антоненко А.С.: Особо, таких прямо, дружбы там...
Слідчий Катинський О.Я.: Да дружби.
Підозрюваний Антоненко А.С.: Не. Я мог встретится с Петей.
Слідчий Катинський О.Я.: Деньги там одолжить у друг друга?
Підозрюваний Антоненко А.С.: Не, не, Вы что, я мог там предположительно 

встретится с Петей типа, он мог пригласить к себе домой, я там Юля эсть или Юли 
нет, как бы вот так, посидеть там с Петей пива попить и уехать домой. Все может 
бать там один раз такое было и то там были люди, общин какието знакомые там все 
собирались.

Оперативний працівник ДКР НП України: Питання. Вы с Петей 
встречались у них дома?

Підозрюваний Антоненко А.С.: С Петей я первый раз встретился я сказал, 
уже в кафе и то потому что он случайно был с тем человеком с которым у меня 
была встреча, который помогал по сути по машине решить вопрос, он просто с ним 
был. Это тоже абсолютно случайная встреча была, при которой потом появилась 
Юля на три минуты и все. Ну и по этому я ее очень слабо помню, вот вообще как 
бы.

Захисник Галенченко В.М.: Тоесть на тот момент когда Юля появилась Вы 
Петю тоже не знали.

Підозрюваний Антоненко А.С.: Не, Петю я тоже не зная. Я же говорю, что 
Петя был с тем человеком с которым я ишел на встречу. Потом мы с Петей 
пересеклись тоже, телефонами не обменивались ничего. Потом мы с Петей 
пересеклись у моих друзей мотоцыклистов, там, там день рождения был у хлопцев, 
тоже случайно встретились так.

Захисник Галенченко В.М.: Вы договаривались об этой встречи?
Підозрюваний Антоненко А.С.: Нет. Я же говорю, случайно встретились.
Захисник Галенченко В.М.: Тоесть Вас отдельно пригласили, его отдельно?
Підозрюваний Антоненко А.С.: Я приехал отдельно, потом учто был день 

рождения у моего друга, приехал увидел там Петю, удивился, ну типа, тесть как бы 
/знакомства эти для меня вообще как бы ..., ну типа Петя и мотоциклисты, ну 
вообще образно говоря, теста типа такое.

Слідчий Катинський О Л .: Не состыковки?
Підозрюваний Антоненко А.С.: Да, там типа другие были общин знакомые 

которые занимаютсямотоцыклисты, ну такое кросом, все. Общение...



Слідчий Китайський О.Я.: Скажите пожалуйста еще, Вы от с Кузьменко 
корда общались, какими абонентским номером пользовались и каким 
мессендженром?

Підозрюваний Антоненко А.С: Абонентский номер...
Слідчий Китайський О.Я.: В тот период с зимы и до двадцять первого ноль 

седьмого.
Підозрюваний Антоненко А.С.: Я  просто не помню корда у меня появился 

ноль пятдесят, у Юли нас колько я помню тоже ноль пятдесят оператор.
Слідчий Китайський О Л.: А, тесть скорей всего если ноль пятдесят...
Підозрюваний Антоненко А.С.: Скорей всего МТС-овский, а общались мы 

исключительно в «БасеЬоок», тесть его все читается, тесть в других, мы особо 
там...Эсли мне надо было то я просто звонил по медецине, мне проще позвонить 
чем писать честно говоря. Просто тога было не особо удобно человек не знакомый, 
там акуратненько написать. Вот и все и потом... Вы спрашивали где мы там 
пересисались? У Пети-нет, у Пети с Юлей мы точно не пересикались.

Слідчий Китайський ОЛ»: Извените, фактически была встреча корда Вы с 
Петей раз увиделись, это было три минуты, это был апрель месяц шиетнадцатого?

Підозрюваний Антоненко А.С.: Приблизительно.
Слідчий Китайський О.Я.: Приблизительно, может быть...
Підозрюваний Антоненко А.С.: И май.
Слідчий Китайський ОЛ.: Весна шиснадцатого года. Следующая встреча 

это двадцять первоэ ноль седьмое...
Підозрюваний Антоненко А.С.: Июль.
Слідчий Китайський О.Я.: Когда был концерт, двадцять первоэ ноль 

седьмое.
Підозрюваний Антоненко А.С.: Так точно.
Слідчий Китайський О Л.: Следующая встреча зима?
Підозрюваний Антоненко А.С.: Не зима, это был август мы поехали в

к̂г'Х'С...
Слідчий Китайський О.Я.: В АТО первый раз ней, да?
Підозрюваний Антоненко А.С.: Да. И в ноябре тоже мы сердили.
Слідчий Китинсыёнй ОЛ.: Четыре. ^
Підозрюваний Антоненко А.С.: И не просто с ней в двоем, а там было...
Слідчий Катинський О.Я.: В том числа.
Підозрюваний Антоненко А.С.: В том числе. Совершенно все верно.
Слідчий Катинський ОЛ.: Больше вы не виделись?
Підозрюваний Антоненко А.С.: Остальное времы вот все по чисто по 

медицине. Мне там надо проверить серце, чисто...
Слідчий Катинський ОЛ.: В телефонном режиме?
Підозрюваний Антоненко А.С.: В телефонном режиме.
Слідчий Катинський ОЛ.: Необходимости встречи у Вас не было?
Підозрюваний Антоненко А.С.: Я  просто, ну я...знаете как бы, память как 

правило фиксирует вот вещи которые там яркие, которые там запоминаются. Ну не 
знаю может там могли позвонить на день рождения поздравить, ну какое-то такое, 
я имею ввиду, это не встреча, а чисто позвонили там, «Адцрюха с нюхай» там все



такое. Ну как бы знакомство есть вообще то но не более того. У нас таких 
панибратских отношений...такие вот отношения, обычные, ни какие.

Слідчий Катинський О.Я.: Знайоме Вам прізвище, Вакуленко Івана 
Іванович?

Підозрюваний Антоненко А.С.: Нет.
Слідчий Катинський ОЛ.: Восемьдесят первого года рождения.
Підозрюваний Антоненко А.С.: А кто это?
Слідчий Катинський ОЛ.: Не знакомо.
Підозрюваний Антоненко А.С.: Грищенко Владислав Иванович?
Слідчий Катинський О Л .: Нет.
Підозрюваний Антоненко А.С.: Семьдесят восьмого года рождения. Я могу 

по Интернету,
это кто?
Оперативний працівник ДКР НИ України: Может по кличкам будет 

проще?
Слідчий Катинський О Л.:Д а называйте кличку.
Оперативний працівник ДКР ШІ України: «Пистолет»?
Підозрюваний Антоненко А.С.: Не знаю, в первые слышу.
Слідчий Катинський О Л.: «Пума», «Буча».
Підозрюваний Антоненко А.С.: Пума это женщина?
Слідчий Катинський О Л.: Грищенко Инна Петровна.
Підозрюваний Антоненко А.С.: Пару слов, ремарка, смотрите. Тоже 

удивительная ситуация. «Пуму» я видел один единственный раз в девятнадцатом 
году, в военном госпитале. Что самое интересное, она сама ко мне подошла, 
сфотографироваться. У меня концерт был для пацанов. Меня командование 
отправляло. Там было много волонтеров. Это тоже есть кому подтвердить. Людей 
масса была знакомых. Причём с моей службы пацаны были раннее там. Там с 
полков, Женя Рыбчинский там был, сын композитора. Я там выступал, ко мне 
подошла барышня, и типа там «о К ейта^ег, наконец то я тебя увидела, можно 
сфотографироваться», конечно можно, конечно можно, мы ж артисты там, все 
такое, конечно людям...я там такая то, я «Пума», хорошо, «бажаю здоров’я» типа 
«Пума» себе тай «Пума», едем там с тобой пацаны хотят пообщаться, ну там 
парнями без рук без ног. Я же к ним приехал. И все отето был единственный... 
Потом уже вылезла фотжа в «РасеЬоок» смотрите и у меня теперь есть селфи с 
«КеЙЬт», то есть со мной. Все это была...

Слідчий Катинський О.Я.: И добавила в друзья ещё.
Підозрюваний Антоненко А.С.: Ну там глупо было бы казать что я не 

слышалкто такая «Пума»...
Слідчий Катинський ОЛ.: Мы с этой целью и собрались что бы Вы раз 

казали все.
Підозрюваний Антоненко А.С.: Вот это был единственный момент когда я ее 

видел, и то она ко мне подошла. Вот мы сделали фотку, все. Она выкинула, у нас 
никаких ни общений ни общин знакомых, я так понимаю что Грищенко это 
наверно ее муж.

Слідчий Катинський ОЛ.: Ну да.



Підозрюваний Антоненко А С .: Этого я вообще никогда в жизни не видел и 
не слышал. Даже не знаю как он выгледит честно говоря.

Слідчий Катинський О .Я.: Ещё пару вопросов. У нас четырнадцать ноль 
пять. Мы же в двенадцать двадцать начали. Два часа. В четырнадцать двадцать мы 
приостановим.

Підозрюваний Антоненко А.С.: Это надо было записывать, или нет?
Захисник Галенченко В.М.: Та нет.
Слідчий Катинський О.Я.: Знакома ли Вам фамилия Дугарь Яна Сергеевна?
Підозрюваний Антоненко А.С.: Никак нет.
Слідчий Катинський ОЛ.: Вообще не знакома.
Підозрюваний Антоненко А С .: В первые я прочитал это «призвыще» когда 

Вы ко мне в гости приехали.
Слідчий Катинський ОЛ.: В документах процессуальных?
Підозрюваний Антоненко А С .: Да, а самое интересное, когда я узнал что это 

женщина. !
Слідчий Катинський О.Я.: Не, ну Яна, женщина.
Підозрюваний Антоненко А.С.: Не ну там было просто Дугарь и инициалы.
Слідчий Катинський ОЛ.: Киян Перт Ярославович?
Підозрюваний Антоненко А.С.: Петя, да, мыза него говорили.
Слідчий Катинський ОЛ.: Это он сожитель Кузьменко Юлии.
Підозрюваний Антоненко А С .: Так точно. Да Петю я знаю.
Слідчий Катинський ОЛ.: Давайте мы по Юлии проговорили, с Петей 

факты встреч, и общение по телефону аналогичное с Юлией?
Підозрюваний Антоненко АС.: Аналогичное с Юлией. У нас, ну такие 

поверхностные. Ну это не дружба, это может быть, ну такое товарищество, 
знакомство, да все не больше не меньше.

Слідчий Катинський ОЛ.: Встречи?
Підозрюваний Антоненко А С .: Петя с нами ездил..., ну естественно он с 

Юлей был, мы ездили в АТО два раза, один раз мы пересеклись у него дома в мой 
день рождения. Типа он просто говорит заїдь тут, это самое, у тебя ж там днюха, 
ты рядом заезжай, по рюмке выпьем, ну то есть вот такое, ну ето даже, я  думаю где 
то в «Facebook» зафиксировано. Могу даже сказать что это было в ночь на первое- 
второе октября шестнадцатого года. Там фотка где я с ложечкою, красной икрой, 
мы ещё ржали с этого. Это как раз процесс этого знакомства когда мы только 
приехали.

Захисник Галенченко В.М.: То есть когда вы с АТО уже приехали.
Підозрюваний Антоненко АС.: Да, да, да. Это момент...
Захисник Галенченко В.М.: Октябрь шестнадцатого.
Підозрюваний Антоненко А.С.: Да, первое, второе октября. В остальном 

лаких то там.
Слідчий Катинський ОЛ.: Николаев Алексей Алексеевич знаком Вам?
Підозрюваний Антоненко А.С.: Не.
Оперативний працівник ДКР НП України: А «Дизель», Вам ни о чём не

говорит.
Підозрюваний Антоненко АС.: Из «Грин Грей»?
Оперативний працівник ДКР НП України: Нет.



Підозрюваний Антоненко А.С.: Я только этого «Дизеля» знаю.
Слідчий Катинський О Л.: Знаете да?
Підозрюваний Антоненко А.С.: Я  знаю всех, и меня все знают, по этому, по 

музыке.
Слідчий Катинський О.Я.: В рок набавлении.
Підозрюваний Антоненко А.С.: Да.
Оперативний працівник ДКР НП України: А Кузьменко Юлии 

родственников не знаете?
Підозрюваний Антоненко А.С.: Нет конечно.
Оперативний працівник ДКР Щ І України: Никого?
Підозрюваний Антоненко А.С.: Никого.
Оперативний працівник ДКР НП України: Кто они, кем могут быть?
Підозрюваний Антоненко А.С.: Никого не знаю. Вообще никого.
Слідчий Катинський О.Я.: Питання. Чи мали місце між Вами та Кузьменко 

Ю.Л. будь-які боргові зобов’язання, якщо так то з якого приводу та в якому обсязі.
Підозрюваний Антоненко А.С.: Абсолютно нет. Никогда в жизни.
Слідчий Катинський ОЯ-: Тобто фінансових питань не виникало. Ні ви до 

неї, ні вона до Вас.
Підозрюваний Антоненко А.С.: Єдине з чим я до неї звертався, за медичною 

консультацією з приводу- • •
Слідчий Катинський О.Я.: Безкоштовно?
Підозрюваний Антоненко А.С.: Безкоштовно. Повністю безкоштовно.
Захисник Галенченко В.М.: Це знову ж таки, наскільки Ви пам’ятаєте.
Підозрюваний Антоненко А.С.: На скільки я пам’ятаю, так.
Слідчий Катинський О.Я.: Гроші якісь перераховували, вона Вам 

перераховувала.
Підозрюваний Антоненко А.С.: Ні, ні.
Захисник Галенченко В.М.: Я уточню тако, просто три роки пройшло. Може 

людина не пам’ятає. Ви побачите, коли переписка там.. .машина коли заглохла.
Підозрюваний Антоненко А.С.: Вот это вот, что..., а нуда. Мы говорим о 

медицинской какой то теме или что?
Захисник Галенченко В.М.: Волонтёрская или личная? *
Слідчий Катинський О.Я.: Все вопросы.
Захисник Галенченко ВЖ : По личной у них обязательств нет, а по 

волонтёрской...
Слідчий Катинський О Л :  Расскажите в двух словах, и когда они возникли?
Підозрюваний Антоненко А.С.: Волонтёрские?
Слідчий Катинський О.Я.: Ну вот ети вот, если материального плана.
Підозрюваний Антоненко А.С.: Я чесно говоря даже, Юля если и могла...
Захисник Галенченко В.М.: В переписке Вы увидите что везли машину на 

ремонт...
Підозрюваний Антоненко А.С.: Там же все собирали деньги...
Захисник Галенченко В.М.: И Андрей просил что на ремонт, сможет ли она 

пожертвовать. На ремонт машины.



Підозрюваний Антоненко А.С.: Та там всех просили. Ну это общее, это 
волонтёры. Ну у нас приехала машина как бы для ребят. Кто может деньгами все 
скинулись, как это правило делается, машина ремонтируется и уежает.

Слідчий Катинський О.Я.: Это период был какой.
Підозрюваний Антоненко А.С.: Это шестнадцатый. Вот этот желтый

«Мешебес».
Слідчий Катинський О Л.: Это лето.
Підозрюваний Антоненко А.С.: Я  думаю что это, август-сентябрь может, вот 

іак вот. Получается система какая. Вот люди закидывают, пишут там стоко, стоко, 
стоко, стоко, ты потом делаешь, вот людям «Дякую, дякую», вот сделали то то, то- 
то. Ну отчёты. Эти деньги никто не одалживает. Эти деньги, добровольная 
пожертва. Эти деньги ни к кому ни к чему не обязывают, не привязывают, ни каких 
нету долговых.

На даному етапі 14:20 слідчий призупиняє слідчу дію відповідно до вимог 
законодавства та заміни флеш-носія пам’ять

Слідчий відновлює слідчу дію, 14 година 45 хвилин.
Слідчий Катинський О.Я.: Запитання до пана Антоненка. Чи зберігали Ви за 

місцем свого проживання, за адресою місто Київ, вулиця Старовокзальна 7-В, 
квартира 23, будь-яку зброю, будь-які боєприпаси, вибухові пристрої, вибухові 
речовини, а також складові частини названих предметів.

Захисник Галенченко В.М.: Дозвольте я роз’ясню. Слідчий має на увазі 
спорядження, чи у Вас було вдома те, що могло стріляти, могло підриватись, чи 
могло якимось чином нанести комусь шкоду, або складові частини, які там 
вибухівка чи ще щось подібне.

Підозрюваний Антоненко А.С.: Що мається на увазі складова частина?
Слідчий Катинський О.Я.: Частина предмету, дивіться. Це моє питання, я 

його фразую таким чином, що складова частина може не являтися боевым 
припасом, але вона якщо в сукупності з іншими речовинами, там які, чи навіть 
предметами яких у Вас не має, уже буде створювати предмет який буде 
охоплюватися статтею 263: незаконний обіг вогнепальної зброї, боєприпасів, 
вибухових речовин, тобто складова частина тих саме...ну я вже буду як очевидцем 
та особою яка проводила слідчу даю, я виявляв ВБС, це складова частина до певної 
зброї, однак вона не являється знову ж таки вибуховим пристроєм, не боеприпасом 
не вогнепальною зброєю. Отак я і в своєму питанні кажу, складова частина даної 
зброї.

Захисник Галенченко В.М.: Дозвольте я ще раз Вам поясню. Мається на 
увазі оскільки це загально відомий факт, щодо пластикового корпусу з 
деактивованої міни, що і експерти це перевірили.

Підозрюваний Антоненко А.С.: Так.
Слідчий Катинський О Л .:Щ о саме Ви зберігали?
Підозрюваний Антоненко А.С.: Пустий корпус від міни МОН-50.
Слідчий Катинський О Л д Де саме Ви його зберігали.
Підозрюваний Антоненко А.С.: Вона стояла у мене на шкафу.
Слідчий Катинський ОЛ.: На шкафу.
Підозрюваний Антоненко А.С.: На шкафу.
Слідчий Катинський ОЛ.: Корпус, він був взагалі порожнім?



Підозрюваний Антоненко А.С.: Взагалі порожнім.
Слідчий Катинський ОЛ.: Лише металевий корпус.
Підозрюваний Антоненко А.С.: Ну ось ця зелена коробка.
Слідчий Катинський О.Я.: 3 якою метою, де, при яких обставинах Ви її 

принесли додому?
Підозрюваний Антоненко А.С.: Мети ніякої, цю коробку подарували хлопці 

на концерті коли я був в АТО, ми були разом із Сашком Положинським, це було 
при ньому, це є свідки. Можна перевірити, це легко перевіряється. Вона просто 
ггояла, а мета, ми планували використовувати...

Слідчий Катинський О Л.: Ловіться, Ви були на концерті коли?
Підозрюваний Антоненко А.С.: Я точно не пам’ятаю, це було на весні, а кода 

не пам’ятаю, чи шістнадцятий, чи сімнадцятий рік.
Слідчий Катинський О.Я.: Ви перебували в зоні проведення

Антитерористичної операції.
Підозрюваний Антоненко А.С.: Да. Ми з Сашком...
Слідчий Катинсщдай ОЛ.: Вж ому саме місці?
Підозрюваний Антоненко А.С.: А?
^  В.М .:Цене морська піхота?
Підозрюваний Антоненко А.С.: Ні це не морська піхота. Наскільки я 

пам’ятаю це Кразноармійськ.
Слідчий Катинський ОЛ.: Червоноармійськ?
Підозрюваний Антоненко А.С.: Да, але зараз він по іншому називається. Нам 

тоді в двох подарували, ну як фактично дарували...Саня злякався тоді, навіщо вона 
мені, вона пуста, я там взагалі, ну таке. Для музею. Ну хай Андрюха собі забирає в 
музей десь там поставить.

Слідчий Катинський ОЛ.: Тобто, Сашко П олож инський  фактично 
очевидець даного подарунку, так? Це співак Положинський?

Підозрюваний Антоненко А.С.: Так, група ТАРТАК. Це при ньому, ця 
штука...

Слідчий Катинський ОЛ.: Чи звернули Ви увагу, що міна дійсно 
вихолощена?

Підозрюваний Антоненко А.С.: Паца..., так Саня взагалі злякався, пацани 
відкрили, да ми її тіла випустили, все це просто коробка, вона ніяких загроз не 
несе, це просто коробка.

Слідчий Катинський ОЛ.: А що за пацани, хто вони саме?
Підозрюваний Антоненко А.С.: Я вже не пам’ятаю в кого ми були.

, Захисник Галенченко В.М.: Так ну концерт. Людей багато.
Слідчий Катинський ОЛ.: Ви там були?
Захисник Галенченко В Ж : Ні.
Підозрюваний Антоненко А.С.: Я  задаю, ну короче кажучи.
Слідчий Катинський ОЛ.: У Вас є контакти цих осіб, які Вам подарували 

даний предмет?
Підозрюваний Антоненко А.С.: Я подумаю, може десь і є, не знаю. Я зараз 

точно не скажу, бо не пам’ятаю.
Слідчий Катинський О.Я.: Чи звертали Ви увагу, які саме ідентифікуючі 

ознаки там нанесені, на даному предметі вихолощеному?



Підозрюваний Антоненко А.С.: Ідентифікуючі?
Слідчий Катинський О.Я.: Да. Ну своєрідні якісь предмети. Своєрідні 

ознаки. Звертали увагу, що там кустарним способом вироблено отвір?
Підозрюваний Антоненко А.С.: Ні я не бачив. Я бачив єдине, що там 

залишки пластиліну, ну оце, оце Ви маєте на увазі.
Слідчий Катинський О.Я.: Вибухового пластиліну. Вибухової речовини 

пластиду?
Підозрюваний Антоненко А.С.: Ну, біжового кольору.
Захисник Галенченко В.М.: Ви знаєте, що то було?
Підозрюваний Антоненко А.С.: Ні, я не знаю.
Захисник Галенченко В.М.; Якась речовина.
Підозрюваний Антоненко А.С.: Якась речовина, така як замазка. Вона 

повністю порожня.
Слідчий Катинський О Д ; Чи використовували даний предмет десь.
Підозрюваний Антоненко А.С.: Ні. А використовували ось він стоп. Ми його 

використовуємо, як...в пресслужбі де я служу, ми використовуємо виключно для 
фотографії, як макет.

Слідчий Катинський ОЛ.: Це безпосередньо він зображений?
Підозрюваний Антоненко А.С: Так точно, це саме він. Вот смайлик.
(Відбувається демонстрація ілюстративних зображень та фотокарток).
Слідчий Катинський О.Я.: Я бачу.
Підозрюваний Антоненко А.С.: Там по цифрам можна буде подивитись. 

Використовується виключно, і я скажу більше, що останнім часом, кароче ми 
робили цю фотосесію, вона жила там, ну тіпа на роботі. І коли я збирав речі, там 
мокрий вийшов, ішов дощ, і якось гамузом все, і каску кинув.

.Слідчий Катинський О^С.: Я  бачив, і навушники у Вас бачив.
Підозрюваний Антоненко А.С.: Да, да, да.
Слідчий Катинський О.Я.: Аптечку, тільки ось це не знайшов.
Підозрюваний Антоненко А.С.: Это командующего.
Слідчий Катинський ОЛ.: Командующего автомат?
Підозрюваний Антоненко А.С.; Да. Ну це як сказати. Це офіційно все і коли 

збирав речі мокрі, все в рюкзак кидав і механічно просто кинув і привіз додому.
Слідчий Катинський ОЛ.: З якого часу вона у Вас знаходилась, знаходиться 

вдома?
Підозрюваний Антоненко А.С.: День сержанта, оце фотка, вона тільки 

приїхала, а знаходилась, день сержанта коли у нас?
Захисник Галенченко В.М.; Це по місцю служби у Вас?
Підозрюваний Антоненко А.С.: Ні, це на Гончара, я ж туди приїхав, і потім я 

забрав її на місце служби, все.
Слідчий Катинський О .Я.: Вам фактично вже там на місці під час подарунку 

пояснили, що воно фактично не несе загрозу для оточуючих?
Підозрюваний Антоненко А.С.: І мені і Сашку. Відкрили показали.
Слідчий Катинський О.Я.: Що він холостий.
1 ^  Так точно. Совершенно верно.
Слідчий Катинський О.Я.: Наступне запитання. Що Ви можете пояснити з 

приводу СМС-повідомлення наступного змісту: «Рус забери с моего шкафа штуку,



вынеси и сховай терміново», яке було надіслано дванадцятого грудня дві тисячі 
дев’ятнадіщтого о п’ятнадцятій нуль вісім з Вашого абонентського номера 
0984128088 на абонентський номер 0635888536, яким користується Ваш брат 
Єрмольченко, Ви з якою метою попросили його це зробити?

Підозрюваний Антоненко А.С.: Можна відповідати. Рассказываю, вот мы 
сегодня говорили. Как начиналась эта история. Когда начали это все зачитывать, я 
отнёсся как к шутке, а потом все, с учётом того что у меня дома малые, я просто 
испугался, реально, я понимал, я увидел вот это знакомое название которое 
зачитывалось вот в этой вот постанове, я реально испугался что сейчас зайдут 
люди и увидят ту штуку и это сейчас превратится в такое. Вот все, не больше не 
меньше. То есть ну.

Слідчий Катинсысий О.Я.: Вы подтверждаете что в дальнейшем был звонок 
Ермольченку?

Підозрюваний Антоненко А.С.: Ну конечно. У Вас же есть все это?
Х^лвдчий Катинсысий О Л : Ну конечна
Підозрюваний Антоненко А.С.: Елементарно просто испугался. Ну вот 

представте, вот говорили, но я то, то я это все, потом стала елементарная история.
Слідчий Катинський О.Я.: Ну відомо Вам да, що вбивство Шеремета яке 

мало місце двадцятого нуль сьомого шіснадцятого було здійснено шляхом підриву 
протипіхотної мни МОН-50 прикріпленої кустарним способом до днища 
автомобіля?

Захисник Галенчеико В.М.: Ви вибачте, дозвольте. Я  прокоментую. Це по 
перше наводяще питання.

Слідчий Катинсысий О.Я.: Я  спитав. Наводяще питання, так чи ні, яке ж це 
наводяще питання?

Захисник Галенченко В.М.: Слідчий зараз питає, чи відомо Вам, яким 
способом, за використанням якого...

Слідчий Катинсысий О .Я.: Чи відомо, що вбивство Шеремета було вчинене 
шляхом підриву протипіхотної міни МОН-50 прикріпленої кустарним способом до 
днища, це Вам було відомо чи не відомо?

Підозрюваний Антоненко А.С.: Не відомо.
Слідчий Катинський О.Я.: То яке наводящие питання? :
Підозрюваний Антоненко А.С.: На сколько я помню то зачитывалась вообще 

другая история.
Оперативний працівник ДКР НЕП України: Что такое неодымовый магнит, 

Вы знаете?
Підозрюваний Антоненко А.С.: Кто?
Оперативний працівник ДКР НП України: Неодимовый магнит, название.
Підозрюваний Антоненко А.С.: Нет. Я вообще не понимаю в етом не чего.
Оперативний працівник ДКР НП України: Ну что такое магнит Вы 

понимаете?
Підозрюваний Антоненко А.С.: Ну магнит который притягивает.

. Оперативний працівник ДКР НП України: Неодимовый название ничего не 
говорит.

Підозрюваний Антоненко А.С.: Не знаю, первый раз слышу.



Оперативний працівник ДКР НП України: Вы никогда не заказывали 
неодимовый магнит себе.

Підозрюваний Антоненко А.С.: Я не знаю что это, зачем оно мне. Понятия 
не имею. Меня это, я еще раз ремарку. Я служу в пресслужбе. Моя задача, это 
реклама сил специальных операций и вообще службы сил специальных операций 
всеми возможными средствами, ну и соответственно збройних сил Украины, то 
есть в обов’язки наши входят безпосередньо вот это все фотографировать, 
рекламировать, снимать. Допустим схема в чем, мне можно допустим показывать 
лицо, да, то есть лицо, потому что все устали от масок, и то это мои риски порой 
намного больше чем людей которые в масках, понимаете. И вот все что можно 
показать там красиво, прыжки с парашютом например, или все, это можно там 
показывать. Но не более того. Нам, нас понимаете, это не сложно проверить как 
бы. Даже подать запрос, какие курсы я проходил. Тоесть Вам ответят официально 
на бумаге, ну нас туда не допускают, это вообще не наше. Мы вообще сидим в 
штабе, мы фотографируем, там когда все надо, все прыгают с парашюта «ура 
побежали», ну и все не больше не меньше. Но вот это вот официально можно 
проверить. Я близко к этому

Слідчий Катинський О.Я.: Андрій Сергійович, якщо вже почали про це 
обговорювати, розкажіть будь-ласка алгоритм, як воно відбувалось?

Підозрюваний Антоненко А.С.: Что именно?
Слідчий Катинський ОЯ.: Яким чином Ви Руслану доручили зробити, куди 

він мав віднести, чи мені питання просто задавати?
Підозрюваний Антоненко А.С.: Куда я не знаю, я просто попросил убрать со 

шкафа вот эту штуку, все.
Слідчий Катинський О.Я.: Що Ви можете пояснити з приводу розмови, яка 

відбувалась дванадцятого грудня дев’ятнадцятого, о п’ятнадцятій годині 
чотирнадцять хвилин?

Підозрюваний Антоненко А.С.: А яка розмова?
Слідчий Катинський ОJL: Ермоленко: «Да Андрюха», Вы «Это самое 

увидел?», Ермоленко: «Да, да, я весь рюкзак забрал, с ножами, со всем» Вы 
«Хорошо, хорошо, Витька дома» Ермоленко «Да, да» Вы «Все давай» Ермоленко 
«Я все Серёге занесу», Вы «Ну да в курсе» Ермоленко «Угу давай»?

Підозрюваний Антоненко A.G.: Про Серёгу, я не слышал. Я могу отвечать? 
Объясняю все просто. У меня есть ещё несколько ножей, но это не холодняк, но 
просто они лежали во всей купе.

Слідчий Катинський О .Я.: Я видел.
Підозрюваний Антоненко А.С.: Там стропорез, именной, подписан 

командиром. Все законно. Это просто, я ещё раз обясную оно в куче в одной было. 
Я просил на всякий случай это убрать. Я  просто испугался.

Слідчий Катинський OJL: Давайте я питання задам, а Ви відповісте. З якою 
метою Ви здійснили дії спрямовані на приховування даного предмету, розуміючи, 
що без наявної в ній вибухової речовини вона фактично являється холостою?

Підозрюваний Антоненко А.С.: Ещё раз объясняю, я просто испугался, 
потому что услышал подобннеіе вещи, ну я знаю от чего эта коробка, MGH-50, в 
бумаге которая мне зачитывалась тоже прозвучала МОН-50 и я испугался что



сейчас как туда прицепят, у меня дома дети, начнётся вот такой бардак, и просто 
элементарно просто вс...я, поймите, и по этому попросил...

Слідчий Катинський О.Я.: Ви зберігали незаконні предмети, вибухові 
пристрої?

Підозрюваний Антоненко А.С.: Да нет конечно, какой смысл?
Слідчий Катинський О.Я.: Чи відомо Вам хто здійснював кустарне 

вихолощення зазначеної міни?
Підозрюваний Антоненко А.С.: Нет, не знаю.
Слідчий Катинський ОЛ.: Не знаєте, то есть от первый раз Вы с ней 

столкнулись...
Шдозрюваний Антоненко А.С.: Первый раз столкнулись, парни внесли, я не 

знаю кто с них это сделал, подарили, причем дали вот в руки.
Слідчий Катинський О Л : военнослужащие?
Підозрюваний Антоненко А.С.: Да, я сейчас не помню даже где мы были в 

то время. Мы с Саней были просто, я попытаюсь вспомнить, но ничего не могу сей 
час сказать.

Слідчий Катинський О Л : Де знаходиться вибухова речовина?
Підозрюваний Антоненко А.С.: Понятия не имею. Я же говорю какая 

произошла история, есть свидетели. Это легко проверить.
Слідчий Катинський О.Я.: Ну Вы опять таки подтверждаете, что эта мина на 

фото и эта которая изъята...
Підозрюваний Антоненко А.С.: Это одна и та же. Только там посмотрите по 

цифрам по всем, делам. Она же у Вас?
Слідчий Катинський О Л : Да, да. Там смайлик нарисован;
Підозрюваний Антоненко А.С.: Я Боже спаси. И детей своих предупреждаю, 

учу их. У меня
Слідчий Катинський ОЛ.: Чи погоджуєтесь Ви пройти технічний 

багатоканальний реєстратор психологічних реакцій суб’єкта дослідження який дає 
можливість виявити та зафіксувати послаблення реакції суб’єкта дослідження на 
певні стимули та подразники шляхом перетворення його психологічних показників 
активності сигналів які відображаються у певних алгоритмах і кривих на поліграф. 
Поліграф.

Підозрюваний Антоненко А.С.: Конечно.
Слідчий Катинський О.Я.: Це назва відповідно до постанови Кабінету 

Міністрів.
Захисник Галенченко В.М.: Я хочу подякувати, оскільки це було одне з 

клопотань.
Слідчий Катинсьіщй О Л : Я Вам хотів інше питання, чи погоджуєтесь на 

слідчий експеримент?
Підозрюваний Антоненко А.С.: Конечно, мы же первые лица, которые 

заинтересованы.
Слідчий Катинський ОЛ.: Дивіться, значить перше. Поліграф, слідчий 

експеримент, доступ до соціальних мереж.
Захисник Галенченко В.М.: Ми його надаємо.
Оперативний працівник ДКР ШІ України: Шеремета, Вы говорили что 

прочитали в Иш?ернете,что кш  то встречался...



Підозрюваний Антоненко А.С.: Так точно, но не в Интернете, это по 
телевизору было сказано.

Оперативний працівник ДКР НП України: С кем?
Підозрюваний Антоненко А.С.: Это по моему сказала даже эго жена, что к 

ваш домой приезжал пан Билецкий и второй этот у него позывной «Боцман», на 
сколько я знаю. Бывший белорус, которому дали украинское гражданство.

Оперативний працівник ДКР НП України: Вы их лично знаете?
Підозрюваний Антоненко А.С.: Билецкого я знаю потому что,
Оперативний працівник ДКР НП України: Не ну медийный это понятно.
Підозрюваний Антоненко А.С.: «Боцмана» я тоже знаю только по 

телевизору, ну где «Боцман» где я.
Оперативний працівник ДКР НП України: Никогда с ними не 

пересикались?
Підозрюваний Антоненко А.С.: Мы прижали с концертами, но к этим 

парням, мы два раза были, в пятнадцатом году были в «АЗОВЕ», с Положинским 
же Саней, нам тогда по футболке подарили еще, в Мариуполе они стояли, и второй 
раз мы были в шестнадцатом году, тоже с Саней Положинским, а где мы были, а по 
моему в Юриевке, это по моему тоже легко проверить, есть фотографии. В 
Юриевке, по моему у Януковича там на даче, но это такое, все. Это были 
обыкновенные самые парнями. Мы приехали, сыграли песню, фотки, «бажаю 
здоров’я» и уехали спац».

Слідчий Катинський ОЛ.: Заяви, зауваження, клопотання щодо проведення 
слідчої дій?

Захисник Галенченко В.М.: Не будуть.
Слідчий Катинський ОЛ.: З огляду на це зараз учасники слідчої дії 

поставлять свої підписи. Слідча дія завершена, час п’ятнадцята година дві хвилини.

Стенограму до протоколу склав:
Слідчий слідчої групи 
Головного слідчого управління 
Національної поліції України 
Старший лейтенант поліції
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